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Spoštovane občanke in občani Občine Trnovska vas, ob 22. občinskem prazniku 
Občine Trnovska vas Vam iskreno čestitamo!
Ostanite zdravi!

Župan Občine Trnovska vas Alojz Benko, Občinski svet in Občinska uprava Občine Trnovska vas

Nagovor župana Občine 
Trnovska vas Alojza Benka 0
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Z14., 15. in 16. redne seje 
občinskega sveta občine 
.............................stran 4,5

Brata Prigl združila moči v 
izdelavi lesenih izdelkov
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m ZVON OKTOBER 2020

Alojz Benko 
župan občine

Spoštovane občanke in občani, prvi letošnji občinski časopis prihaja kasneje kot 
običajno. Trnovski zvon izdamo takrat, ko se nabere dovolj dogodkov iz domačega 
kraja, saj nismo odvisni od prodaje količine natisnjenih izvodov in ne rabimo nobenih 
bombastičnih naslovov, ampak je naša želja, da vas prijazno obveščamo o dogajanju
v kraju in življenju na društvenem ter gospodarskem področju, želimo pa si, da tudi
vi napišete o zanimivih trenutkih iz vašega življenja in tako obogatite naš časopis. 
Nekateri mediji so označili občinska glasila kot županovo trobilo, zapravljanje 
denarja ali celo za vaško lajlo. Sam osebno se zelo malo hvalim, tudi uvodnikov 
običajno ne pišem jaz in si ne želim nabirati nobenih političnih pik. Delo urednice in 
uredniškega obora pa ocenjujem kot zelo dobro in enako do vseh občanov. Moje 
mišljenje je še vedno, da mora vsaka stvar imeti svoje mesto, zato se mi ne zdi prav, 
ko ljudje, ki bi se morali pogovarjati, komunicirajo preko medijev, ti pa seveda to s 
pridom izkoriščajo. Sam osebno sem na naš časopis ponosen in verjamem, da ga 
glede na toliko aktualnih dogodkov v zadnjem času tudi vi z veseljem pričakujete.

Za nami in pred nami je velika preizkušnja z virusom covid 19. Prepričan sem, da je 
prav, da se obnašamo odgovorno po navodilih stroke, ne samo zaradi sebe, ampak 
iz spoštovanja do ljudi, ki se gibljejo okrog nas. Do sedaj smo našo nalogo opravili 
zadovoljivo. Največja zahvala gre vam spoštovane občanke in občani, da ste 
dosledno upoštevali navodila stroke, kar se mi zdi zelo pomembno, bolj kot delo 
nekaterih županov, kjer se je točno videlo, da gre le za nabiranje političnih pik in 
nesmiselne igre ter določene poteze, ki sploh niso v pristojnosti župana. Tudi mi smo 
opravili vse, kar je bilo potrebno in smiselno, za kar se posebej zahvaljujem 
poveljniku civilne zaščite gospodu Mitji Štumbergerju, občinski upravi, KORK 
Trnovska vas, Gasilskemu društvu BIŠ in vsem, ki ste bili na kakršen koli način 
pripravljeni pomagati. Pokazalo se je, kako pomembno je imeti v kraju zdravnika, 
veterinarja, trgovino, pošto, šolo, vrtec in še določene ustanove, ki so v prvih 
trenutkih bili izpostavljeni. Na žalost res mogoče več nikoli ne bo tako, kot je bilo, 
morali se bomo na to navaditi, biti odgovorni, paziti na sebe in ljudi okrog nas.

V zadnjem času me veliko ljudi sprašuje o določenih investicijah, o nesoglasjih v 
občinskem svetu ter med županom in občinskim svetom. Pišejo in govorijo se 
različne stvari, ki so le približno resnične ali celo neresnične pa tudi mesto objav ni 
pravilno. Za napredek kraja je potrebno imeti strategijo za prihodnost. Problem pa 
največkrat nastane pri zagotavljanju sredstev, uvrščanje na prioriteto in seveda pot 
do dokončanja projekta, ki pa je lahko različna. Če projekt uspe, se radi pohvalijo še 
tisti, ki jih sploh ni bilo zraven, ali pa so mogoče zadevi celo nasprotovali, če pa ne 
uspe, pa se ve, kdo je kriv. Vesel sem, da smo kljub veliko kritike dokončali ureditev 
pokopališča, da se uspešno pogajamo in širimo optično omrežje, da smo podpisali 
sofinancerski sporazum za izgradnjo kolesarske povezave med Bišem in Gočovo. Za 
omenjeno investicijo je dne 7. 9. 2020 na občini potekal zadnji usklajevalni sestanek 
med občino Trnovska vas in Direkcijo RS za ceste, glede ureditve komunalnih vodov 
pred oddajo razpisa za gradnjo. Vrednost investicije je po projektantski oceni 780 
000,00 evrov.

Zaključena je projektna dokumentacija za izgradnjo kolesarske povezave med 
Trnovci in Vitomarci, kjer imamo zagotovljena državna in evropska sredstva. Ta del
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kolesarke v naši občini je del projekta izgradnje kolesarskih 
povezav ORP Slovenske gorice in je pripravljen za oddajo na 
prijavo in izbiro izvajalca. Trasa poteka ves čas ob lokalni 
cesti. Prečkamo pet vodotokov, zato je tudi investicijska 
vrednost po projektantski oceni dokaj visoka, in sicer 670 
000,00 evrov brez davka.

Izdelani so projekti za devet odsekov javnih poti v približni 
dolžini šest kilometrov, tu pa je potrebno zagotoviti 
zemljišča, kar postaja vedno večji problem. Še večja težava 
je narediti vrstni red izvedbe. Potreb je veliko, možnosti pa 
glede na zakonske dolžnosti občine vedno manj. V 
letošnjem letu je država namenila nekoliko več denarja 
občinam, kar gre zahvala novi vladi. Upajmo, da bo vsaj tako 
ostalo. Trenutna kriza povzroča težave po vsem svetu, zato 
Slovenija pa tudi Trnovska vas ne bosta izjemi.

Nikoli ni bilo in verjetno tudi nikoli ne bo, da bi se vsi strinjali 
z delom občinskega sveta, občinske uprave pa tudi župana. 
Naša naloga pa je, da, kar se da najbolje, upravljamo s 
premoženjem občine in skrbimo za razvoj kraja. Glavna 
projekta, ki delita tudi občane in je nemogoče zadovoljiti 
vsem, sta Simoničeva domačija in Kirnova hiša ob cerkvi. 
Ker je bilo na mene osebno izrečenih veliko neresničnih 
obtožb, dogajali so se razni klici in pritiski ter, ker med 
občani kroži veliko netočnih informacij, sem dne 04. 05. 
2020 poslal, v zvezi Kirnove hiše, Župnijskemu svetu naše 
župnije, Škofiji Maribor in Zavodu za Kulturno dediščino 
Maribor, sledeči dopis:
Posredujemo vam odgovor v zvezi vašega dopisa iz dne 6. 
3. 2020, št. 14/20, odgovora Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine iz dne 24. 3. 2020, št. 35107-1085/2014/5/SSM in 
vabila iz dne 20. 4. 2020, št. 19/14. Pogovori med Občino 
Trnovska vas in župnijo Sv. Bolfenk so potekali v zvezi 
menjave zemljišč z objekti pare št. 693 k.o. Trnovska vas v 
lasti Občine Trnovska vas in župnije Sv. Bolfenk pare. št. 
741/3 k. o. Trnovska vas. Občina Trnovska vas, ki jo zastopa 
župan in med župnijo Sv. Bolfenk, ki jo zastopa g. župnik, 
stranki sta se pogovarjali v zvezi menjave omenjenih 
zemljišč. Predmet prometa z zemljišči bi bilo za župnijo 
zemljišče pare. št 693, na kateri bi župnija obnavljala objekt 
in h temu objektu še dogradila okrog 10x7 m prizidka, 
Občina Trnovska vas pa bi pridobila zemljišče župnišča na 
pare. št. 741/3 z doplačilom. Pogovori so potekali v 
neformalni obliki.
Pogovori z župnijo so pričeli potekati, ko je občina leta 2019 
kupila razpadajočo hišo od g. Rasta Kirna, Trnovska vas 40, 
ki je kazila center Trnovske vasi. Hiša je bila desetletje na 
prodaj, pa se nihče ni zanimal zanjo, saj je lastnik za njo 
zahteval izredno visoko ceno, pa tudi celotno pripadajoče 
zemljišče je bilo zapuščeno. Ko je občina kupila omenjeno 
hišo, je postal interes župnije, da zamenja obstoječe 
župnišče v Trnovski vasi 43 s posestvom Trnovska vas 40 z 
občinskim doplačilom.

V decembru 2019 je bil sestanek na pobudo g. župnika v 
zvezi objekta Trnovska vas 40 v prostorih župnišča, g. 
župnik si je na sestanek povabil gradbinca (g. Horvata), da 
bi ocenili stanje objekta Trnovska vas 40. Mnenje gradbinca 
je bilo, da je objekt natečen in od zatekanja v razpadajočem 
stanju, ocena gradbinca je bila, da je objekt zaradi statike za 
porušiti, predvsem zaradi razpadajoče strehe, stropov, sten 
in podov.

Interes župnije je še vedno bil zamenjava zgoraj omenjenih 
zemljišč z objekti v Trnovski vasi. Zaradi tega je občina 
opravila neformalno cenitev župnišča in pridobila mnenje 
glede obnove in možnih gradbenih posegov znotraj 
župnišča. Ugotovitve gradbenega strokovnjaka so bile jasne 
in odločne, da zaradi načina gradnje in temeljev objekta niso 
možni nobeni večji posegi. Občina je med tem časom imela 
pogovore s Pošto Slovenije, ki pa je izkazala interes graditi 
novo pošto na zemljišču dela parcelne številke 693 k.o. 
Trnovska vas na površini okrog 600 m2, celotna površina 
parcelne št. 693 je 1822 m2. Ker pošte po Sloveniji zapirajo 
zaradi njihovih strateških načrtov, v Trnovski vasi se bo 
zgradila nova pošta na lokaciji sedanjega objekta hiše »Kirn 
40«, saj je lastnik parcele, kjer je bila najprej predvidena 
nova pošta, odpovedal prodajo zemljišča.

Občino Trnovska vas je februarja 2020 obiskal mariborski 
nadškof g. Alojzij Cvikl, kjer mu je bil s strani občine 
predstavljen projekt želje g. župnika za zamenjavo zemljišč 
z objekti. Nadškof se je strinjal s predstavitvijo projekta 
župana, da si župnišče kupi del parcelne številke 693 in si na 
tem zemljišču zgradi novo župnišče glede na potrebe fare in 
da je obstoječi objekt Trnovska vas 40 (Kirn) nesmiselno 
obnavljati zaradi razpadajočega stanja.
Glede na vaš dopis iz dne 6. 3. 2020, št. 14/20 vam nismo 
mogli dati odgovora, ker občina dela v skladu z Zakonom o 
lokalni samoupravi, kjer je točno navedeno, kdo odloča o 
čem. V dopisu navajate, da je vaš pastoralni svet razpravljal 
o zamenjavi zgoraj navedenih zemljišč, kar ni bilo nič 
narobe, vendar na občini odloča o pridobivanju in prodaji 
zemljišč občinski svet, ki se v tem času ni sestal.

Marca 2019 je bila seja Občinskega sveta, na kateri je bila 
točka dnevnega reda o zamenjavi zemljišč med župnijo in 
občino, prav tako so bili na tej seji obravnavani razvojni 
vidiki občine. Sklep občinskega sveta je bil, da se objekt 
»Kirn 40« zaradi kazenja okolice in razpadajočega stanja 
poruši. Lokacija porušenega objekta pare. št. 693 se daje na 
razpolago pošti za izgradnjo novega objekta za namene 
poštnih storitev (okrog 600 mz), ostali del parcele ostaja 
neopredeljen (okrog 1.200 mz).

Dobili smo odgovor Zavoda za varstvo kulturne dediščine 
Slovenije iz dne 24. 3. 2020, št. 35107-1085/2014/5/SSM na 
dopis župnije Sv. Bolfenka poslanega zavodu. Moramo vam 
povedati, da občina pozna vse svoje kulturne spomenike, ki 
jih imamo označene vsakega pod svojo oznako, prav tako 
poznamo Odlok o občinskem prostorskem načrtu Občine 
Trnovska vas, ki opredeljuje podrobna merila vplivnih 
območij kulturnih spomenikov.
V našem primeru gre za porušitev objekta »Kirn 40, ki ni 
kulturni spomenik, ampak je klasična kmečka hiša, zato ni 
potrebno soglasje Zavoda za varstvo kulturne dediščine. V 
primeru, če bi bilo potrebno pridobiti kultumo-varstveno 
soglasje zavoda, si ga zna občina sama pridobiti, brez 
pomoči drugih.

Glede na vaš dopis iz dne 20. 4. 2020 vam sporočamo, da 
občina upošteva Zakon o upravnem postopku (ZU P), 
vendar vprašanje zamenjave zemljišč ne posega v to 
področje, ampak gre za materialne zadeve med župnijo in 
občino. V teh materialnih zadevah se stranki odločita ali 
gresta ali ne v ta posel, zato ZU P tukaj ne velja. Sam osebno 
sem prepričan, da ob cerkvi tudi po izgradnji pošte ostaja
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*=i3 dovolj prostora za novo župnišče in mogoče še kaj, saj gre 
po prostorskem planu za zazidalno območje in vse ostalo so 
natolcevanja. Pripravljen sem se sestati, se pogovarjati, saj 
moramo vsi gledati za razvoj in videz kraja.

Simoničeva domačija je pred leti bila razglašena kot kulturni 
spomenik, zato spada pod nadzor Zavoda za varstvo 
naravne in kulturne dediščine Maribor. Kompletni objekt je 
v razpadajočem stanju, obnova je potrebna od temelja do 
strehe, določenih delov pa ni možno obnoviti, ampak 
zgraditi na novo. Leta 2017 smo izdelali projekt za obnovo, 
pridobili gradbeno dovoljenje in soglasje zavoda na projekt 
obnove. Sredstva za obnovo smo iskali na več naslovih. 
Smotrnost naložbe je bila vedno pod vprašanjem, zagotovo 
pa razmerje med investicijo in dodano vrednostjo, ki jo bo 
naložba prinašala, ne gre v prid investiciji. Moje osebno 
mnenje je, da naredimo vse, kar je možno, da objekt 
ohranimo in ga obdržimo pri življenju. Veliko je bilo težav pri 
izbiri izvajalca, zagotavljanju potrebnega materiala za 
obnovo in višini sredstev, ki jih mora zagotoviti občina. 
Danes imamo izbranega izvajalca, zagotovljena sredstva za 
obnovo in dogovor za pomoč društev pri delu, kar bo 
znižalo delež lastnih sredstev občine. Dobrodošla je pomoč 
vsakogar, tudi bi bili zelo hvaležni, če bi bil kdo pripravljen 
darovati kakšno drevo, ki bi ga potrebovali za cimper in

ostrešje. Večino del bo opravil domači obrtnik, skupaj z 
izbranim izvajalcem. Dela morajo biti končana naslednje 
leto, do meseca avgusta. Verjamem, da bomo na objekt 
ponosni, da bo služil promociji občine, da bo zaživelo 
društveno življenje in da smo opravili našo dolžnost tudi do 
naših vnukov.

Spoštovani, to je bilo le nekaj povzetkov, morda ste opazili, 
da smo obnovili našo internetno stran, ki je bolj preprosta 
za uporabo in zato bolj prijazna do vas občanov.

Pred nami je občinski praznik, ki pa bo letos zaradi razmer 
nekoliko drugačen. Veliko prireditev je že odpadlo, za tiste, 
ki pa jih bo možno izpeljati, se bomo potrudili, da se 
dogajajo varno, z upoštevanjem navodil stroke. Nismo 
pozabili na srečanje starejših, razne športne in kulturne 
prireditve, pa vendar, na prvem mestu je zdravje. Učencem 
in dijakom, ki ste spet prestopili šolski prag, želim, kljub 
nekoliko drugačnim razmeram, uspešno učenje, vam 
spoštovane občanke in občani pa lepo praznovanje 
občinskega praznika in iskrene čestitke.
Ostanite zdravi!

Vaš župan 
Alojz Benko

Z14., 15. IN 16. REDNE SEJE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRNOVSKA VAS

27.3.2020 se je Občinski svet Občine Trnovska vas 
sestal na 14. redni seji.
Občinski svet je na tej seji obravnaval in sprejel predlog 
Odloka o proračunu Občine Trnovska vas za leto 2020.

Proračun za leto 2020 izkazuje naslednje:

- Prihodki: 1.384,093,46 €,
- Odhodki: 1.433.810,85 €,
- Proračunski primanjkljaj: -49.717,39 €,
- Zadolževanje: 22.982,00 €,
- Odplačila dolga: 66.742,24 €.

Občinski svet Občine Trnovska vas je potrdil Načrt razvojnih 
programov Občine Trnovska vas za leto 2020, kadrovski 
načrt Občine Trnovska vas in Letni načrt razpolaganja in 
pridobivanja nepremičnega premoženja last Občine 
Trnovska vas za leto 2020 ter Sklep o izjemah od obvezne 
vključitve v načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Trnovska vas za leto 2020.

Svetniki so obravnavali in sprejeli Zaključni račun Občine 
Trnovska vas za leto 2019 in potrdili osnutek Odloka o 
Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za EUPTV2/2 in 
del EU P OP v Občini Trnovska.

19.6.2020 se je Občinski svet Občine Trnovska vas 
sestal na 15. redni seji.
Vodja redarske službe Robert Brkič je svetnikom podal 
oceno izvajanja občinskega programa varnosti Občine 
Trnovska vas v letu 2019. Predstavnica SOU občin v 
Spodnjem Podravju Snežana Sešel in predstavnica podjetja

ZUM d.0.0. Marinka Konečnik Kunst sta podali razlago 
Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
EUP TV2/2 in del EUP OP v Občini Trnovska vas, po razpravi 
je občinski svet odlok tudi potrdil.
Svetniki so potrdili Pravilnik o sofinanciranju malih 
komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Trnovska 
vas. V mesecu juniju 2020 bo Občina Trnovska vas objavila 
na spletni strani https://www.trnovska-vas.si/objava/267113 
javni razpis za sofinanciranje male komunalne čistilne 
naprave na območju Občine Trnovska vas v letu 2020. 
Občinski svet je obravnaval in sprejel Letni program kulture 
Občine Trnovska vas za leto 2020 in Letni program športa 
Občine Trnovska vas za leto 2020 ter Letno poročilo o 
izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta letnega energetskega 
koncepta in o njihovih učinkih.

Občinski svet je na predlog Centra za socialno delo Spodnje 
Podravje sprejel Sklep o soglasju k določitvi cene storitve 
pomoči družini na domu - socialne oskrbe in določitvi 
subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu - 
socialne oskrbe za leto 2020:
• Občinski svet Občine Trnovska vas, da znaša ekonomska 
cena storitve pomoči na domu:
- ob delavnikih 19,82 EUR na uro;
- v nedeljo 24,37 EUR na uro;
- na praznik 25,51 EUR na uro.
• Cena storitve za uporabnika socialne oskrbe na domu 
znaša:
- ob delavnikih 4,48 EUR na uro;
- v nedeljo 5,51 EUR na uro;
- na praznik 6,77 EUR na uro.
Razliko do polne cene storitve bo Občina Trnovska vas kot 
subvencijo pokrivala iz sredstev občinskega proračuna v



višini 77,4 %.
Stroške strokovne priprave bo občina, sorazmerno številu 
uporabnikov, v 100 % pokrivala iz sredstev občinskega 
proračuna.
V skladu s 6. členom Pravilnika o standardih in normativih 
socialno-varstvenih storitev Občina Trnovska vas soglaša z 
odstopanjem od normativa števila efektivnih ur, zaradi 
posebnosti naselja, na 100 efektivnih ur na eno neposredno 
izvajalko na mesec.
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem 
vestniku Občine Trnovska vas, uporablja pa se od 1.7. 2020.

V nadaljevanju seje je predsednik nadzornega odbora 
Friderik Škamlec podal poročilo Nadzornega odbora o 
opravljenem nadzoru Zaključnega računa proračuna za leto 
2019.

Na 16. redni seji se je občinski svet sestal 8.9.2020.
Svetniki so obravnavali in sprejeli osnutek Odloka o 
podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 
komunalno opremo za območje Občine Trnovska vas. S tem 
odlokom se sprejmejo podlage za odmero komunalnega 
prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje 
Občine Trnovska vas. Glavni razlog za prenovo programa 
opremljanja stavbnih zemljišč je sprememba zakonodaje na 
področju komunalnega opremljanja in odmere

komunalnega prispevka.
Obravnavali so vlogo JVIZ OŠ Destrnik-Trnovska vas za 
spremembo ekonomske cene programa v vrtcu, se seznanili 
s porabo presežka prihodkov nad odhodki v vrtcu pri PŠ 
Trnovska vas, obravnavali predlog za oblikovanje skupin za 
šolsko leto 2020/21 in potrdili sistematizacijo delovnih mest 
za vrtec pri PŠ Trnovska vas.
Župan je občinski svet seznanil s Polletno realizacijo 
proračuna Občine Trnovska vas za leto 2020.
Svetniki so v nadaljevanju seje obravnavali in sprejeli 
osnutka Odloka o spremembi odloka o proračunu Občine 
Trnovska vas za leto 2020. Obravnavali so poziv za 
oblikovanje predloga za imenovanje članov Sveta Ol JSKD 
Ptuj.
Župan je svetnike seznanil s revizijskim poročilom 
Računskega sodišča RS o pravilnosti dela poslovanja Občine 
Trnovska vas za leto 2018.
Predsednik Nadzornega odbora Občine Trnovska vas je 
občinski svet seznanil s poročilom Nadzornega odbora 
Občine Trnovska vas o opravljenem nadzoru »Koncesijske 
pogodbe«.

Na koncu sej je župan podal informacijo o delu občine, 
svetniki pa so podali svoje pobude in vprašanja.

Občinska uprava

OBISK MARIBORSKEGA NADŠKOFA ALOJZIJA CVIKLA

Občino Trnovska vas je v ponedeljek, 17. 2. 2020 obiskal 
Mariborski nadškof metropolit msgr. Alojzij Cvikl.
Srečal se je z županom Občine Trnovska vas Alojzom 
Benkom, podžupanom Alojzom Fekonjem, direktorjem 
občinske uprave Jožetom Potrčem in ravnateljem JVIZ OŠ 
Destrnik-Trnovska vas Dragom Skurjenim.
Nadškof je z zanimanjem prisluhnil županu ob predstavitvi 
občine in ravnatelju ob predstavitvi podružnične šole v 
Trnovski vasi.

Uredništvo

OBVESTILO
Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, razna 
združenja in posameznike, da zapisujete vse vesele, 
zanimive pa tudi žalostne dogodke, ki jih v našem kraju 
piše življenje.

Če želite, da bomo kakšno pomembno dogajanje ali 
zanimivost na papir strnili mi, pa to sporočite odgovorni 
urednici.
Vse vaše prispevke in fotografije za naslednjo številko 
Trnovskega zvona, ki bo izšla v mesecu decembru 2020 
pred prazniki, pošljite najkasneje do 30. novembra 2020 
na naslov:

- Občina Trnovska vas, Trnovska vas 42, 2254 Trnovska 
vas, s pripisom za Trnovski zvon,
- po e-pošti: andreja.krajnc(5)tmovska-vas.si ali jih 
oddajte v tajništvo občine. ;to
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*=i3 NOVO ŠOLSKO LETO OB ZDRAVSTVENIH UKREPIH 
ZAGOTOVO ENO IZMED NAJBOLJ NENAVADNIH DOSLEJ

Za nami je že prvi šolski dan, ki je bil drugačen od preteklih, 
kakor bo drugačno tudi novo šolsko leto, saj bomo morali 
vsi vsaj nekaj časa upoštevati priporočila za omejevanje 
širjenja korona virusa. Kljub vsem prilagoditvam smo se v 
naših dveh šolah potrudili, da je bil prvi šolski dan bolj 
slavnosten od običajnih, da smo v šolskih telovadnicah 
sprejeli starše prvošolčkov in da smo vsi skupaj začutili utrip 
ter radost ob ponovnem srečanju v šoli.

V šolskem letu 2020/2021 smo pouk pričeli izvajati po t. i. 
modelu B-OŠ, kar pomeni, da ob upoštevanju priporočil 
NIJZ ter z določenimi omejitvami in prilagoditvami pouk 
obiskujejo vsi učenci. Na matični šoli v Destrniku in 
podružnični šoli v Trnovski vasi imamo skupaj 20 oddelkov, 
4,5 oddelkov podaljšanega bivanja in 2 oddelka jutranjega 
varstva za učence 1. razreda. Čeprav poteka vzgojno- 
izobraževalni proces v izjemnih razmerah in bo moralo (kot 
kaže) izvajanje na tak način potekati vsaj še nekaj časa, 
morda celo do konca letošnjega šolskega leta, smo uspeli v 
obeh šolah organizirati nadstandardna oddelka jutranjega 
varstva za učence od 2. do 4. razreda, ki ga izvajamo od 6.30 
ure naprej. Na tem mestu gre zahvala tudi obema 
občinama, ki sta konstruktivno pristopili k reševanju tega 
problema.

V matični šoli izobražujemo 269 učencev v 14 oddelkih, od 
tega je 21 prvošolčkov. V PŠ Trnovska vas se v 6 oddelkih 
izobražuje 97 učencev, od tega 16 v prvem razredu. V obeh 
vrtcih imamo 9 skupin, eno več kot v lanskem šolskem letu.
V Vrtcu pri OŠ Destrnik imamo 6 skupin, v katerih je 99 
otrok. Vrtec pri PŠ Trnovska vas obiskuje 52 otrok, ki so 
razporejeni v 3 skupinah.

Poudariti velja, da se naš JVIZ OŠ Destrnik-Trnovska vas na 
spremenjene okoliščine odziva v skladu z usmeritvami in 
navodili MIZŠ oz. stroke, ki smo jih vrtci in šole dolžni 
spoštovati. Zaposleni v šolah in vrtcih smo se ponovno 
znašli v položaju, ko število okužb z novim korona virusom v 
RS narašča. V tem položaju je naša največja skrb ostati 
zdravi, da ne bo potrebno zapirati posameznih oddelkov oz. 
celotne šole, ter takoj za tem izvajanje kakovostnega 
vzgojno-pedagoškega dela. V letošnji poslanici ob začetku 
novega šolskega leta je ministrica prof. dr. Simona Kustec 
izpostavila zaupanje. Tudi vseh 82 delavcev našega zavoda 
ga izpostavlja, saj je naša največja skrb, da vzgojno- 
izobraževalni proces izvajamo tako, da zasledujemo 
največjo možno mero koristi vsakega in vseh otrok. 
Zaupanje staršev bo potrebovalo 43 strokovnih delavcev 
(učiteljev in pedagogov), 22 vzgojiteljic in pomočnic 
vzgojiteljic ter 18 nepedagoških delavcev (od organizatorke 
šolske prehrane, preko računovodkinje, tajnic, hišnikov, 
kuharic in pomočnic kuharic do čistilk).

V naših šolah in vrtcih smo vzgojno-izobraževalni proces 
prilagodili s Protokolom in načrtom aktivnosti vzgoje in 
izobraževanja v razmerah, povezanih s korona virusom, ki je 
objavljen na spletni strani našega zavoda. Čeprav je vzgojni 
in učni proces prilagojen varnostnim zdravstvenim ter 
higienskim ukrepom, življenje naših otrok in osnovnošolcev

poteka po bolj ali manj normalnih tirnicah. Zaposleni v naših 
dveh šolah in vrtcih pa se bomo trudili za dovolj družabnega 
stika, tako med otroki, ki obiskujejo vrtec, kakor tudi med 
učenci samimi ter učenci in učitelji.

Ob zagonu vzgojno-izobraževalnega procesa se moramo 
zahvaliti staršem za podporo, razumevanje, potrpežljivost 
in konstruktivno sodelovanje, saj je polemiziranje o ukrepih, 
ki so namenjeni omejevanju širjenja korona virusa, 
izgubljanje dragocene energije in časa. V naslednjih mesecih 
je namreč najbolj pomembno, da imamo v šolah čim več 
pedagoškega miru za zmanjševanje zaostanka iz šolanja na 
daljavo.

Največja želja zaposlenih v našem zavodu je, da bi se učenci 
učili v šoli in ne doma, na daljavo, da ne bo potrebno 
zapirati oddelkov vrtca ter otrok in zaposlenih pošiljati v 
karanteno. Zato smo pripravljeni potrpeti s preventivnimi 
ukrepi ter uresničevati poslanstvo učiteljskega in 
vzgojiteljskega poklica. Ne dvomimo, da nas ob tem ne bi 
podpirali in nam stali ob strani.

Ravnatelj 
mag. Drago Skurjeni

SPREJEM ODLIČNJAKOV
V sredo, 10. junija 2020 sta župan Občine Trnovska vas g. 
Alojz Benko in župan Občine Destrnik g. Franc Pukšič 
sprejela učence, ki so bili odlični v vseh razredih osnovne 
šole.

Lara Čeh, Leja Murko, Ana Potočnik, Klara Sužnik in Teja 
Črnko-Širec so tiste učenke, ki so bile odlične v vseh razredih 
osnovne šole.

Sprejema sta se udeležila tudi ravnatelj g. Drago Skurjeni in 
razredničarka Dragica Pešakovič ter direktor OD Občine 
Trnovska vas Jože Potrč in direktorica OD Občine Desetnik 
Vlasta Tetičkovič - Toplak.

Srečanje je potekalo v Piceriji pri Mici v Janežovcih.



PODELITEV POHVAL, PRIZNANJ IN ZAKUUČNIH SPRIČEVAL

»Danes je poseben in pomemben dan za vse nas. Je čas, ko 
za seboj zapiramo osnovnošolska vrata. Pred nami pa se 
prvič čisto zares odpira cela vrsta različnih vrat, med 
katerimi moramo izbrati. Včasih se sprašujemo, skozi katera 
vstopiti, katera so prava zame, katera vodijo tja, kamor si 
želim...«
Z zgornjimi besedami je učenka Lara Čeh nagovorila učitelje 
ter druge delavce šole na zaključni slovesnosti ob podelitvi 
pohval, priznanj in zaključnih spričeval, ki je potekala preko 
šolskega radia.
Ob zaključku šolskega leta so se v šoli, kljub strogim 
ukrepom zaradi korona virusa, odvile nekatere aktivnosti; 
med njimi je bil tudi sprejem zelo uspešnih učencev pri 
županih obeh občin, g. Francu Pukšiču in g. Alojzu Benku. 
Tako so priznanje za odličnost dobile učenke Lara Čeh, Teja 
Čmko-Širec, Leja Murko, Klara Sužnik in Ana Potočnik, ki so 
bile uspešne tudi na številnih drugih področjih, tako na 
šolskem kot državnem nivoju, čeprav letos veliko tekmovanj 
ni bilo izvedenih. Tako je Lara Čeh osvojila srebrno priznanje 
na tekmovanju za nemško bralno značko, srebrno priznanje 
za dosežek na šolskem tekmovanju iz zgodovine in srebrno

Cankarjevo priznanje za dosežek na šolskem tekmovanju iz 
slovenščine. Teja Črnko-Širec je osvojila zlato priznanje za 
sodelovanje na 28. regijskem srečanju mladih raziskovalcev 
Spodnjega Podravja in Prlekije z nalogo Pitagorov izrek in 
podobnost. Leja Murko je prejela srebrno priznanje na 
državnem tekmovanju iz glasbene olimpijade in zlato 
priznanje na tekmovanju za nemško bralno značko. Ana 
Potočnik je prejela srebrno priznanje za dosežek na šolskem 
tekmovanju iz zgodovine, srebrno Cankarjevo priznanje za 
dosežek na šolskem tekmovanju iz slovenščine, zlato 
priznanje na tekmovanju za nemško bralno značko in zlato 
priznanje za sodelovanje na 28. regijskem srečanju mladih 
raziskovalcev Spodnjega Podravja in Prlekije z nalogo Kaj 
imajo skupnega šport, matematika in logika? Klara Sužnik je 
prejela srebrno priznanje na državnem tekmovanju iz 
glasbene olimpijade, srebrno priznanje za dosežek na 
šolskem tekmovanju iz zgodovine, srebrno priznanje za 
dosežek na šolskem tekmovanju v znanju angleškega jezika, 
zlato priznanje na tekmovanju za nemško bralno značko in 
zlato priznanje za sodelovanje na 28. regijskem srečanju 
mladih raziskovalcev Spodnjega Podravja in Prlekije z 
nalogo Pitagorov izrek in podobno.
»/.../ Z veliko volje in želje nas sedaj nese v novi svet, svet 
novih spoznanj. Podobni smo regratovi lučki, veter raznaša 
njeno seme novi usodi, tveganju in doživetju nasproti. Časi 
osnovne šole so hitro minili. Vendar bodo ostali spomini na 
nas, na prijatelje in prijateljice, na vse tiste lepe nepozabne 
dni in dogodke, ki so se porajali prav med nami v času 
odraščanja in spoznavanja samega sebe. In tam v učilnicah, 
med šolskimi klopmi bo za vedno ostal delček nas.« S temi 
besedami se je poslovila še ena zelo uspešna generacija, 
generacija 2011-2020.
SREČNO!

Besedilo: Dragica Pešakovič 
Fotografija: arhiv OŠ Destrnik-Trnovska vas

DRUŠTVO GOSPODINJ TRNOVSKA VAS SMO UJELI MED TELOVADBO
Društvo gospodinj Trnovska vas že 15 let izvaja ure 
telovadbe za svoje članice. Več kot 10 se jih vsak ponedeljek 
zbere v telovadnici ob podružnični osnovni šoli v Trnovski 
vasi in si razgiba telo ob umirjeni vadbi za celo telo, 
predvsem hrbtenico, pod budnim očesom upokojene 
učiteljice in vsestransko aktivne domačinke Angelce Fras. 
Zadnja štiri leta pa se gospodinje v že omenjeni telovadnici 
zbirajo še ob četrtkih in se razgibavajo pod taktirko Gorazda 
Voglarja, ki kot vsestranski športnik koristi pravilnih vaj 
dobro pozna. »Ni popuščanja, nam vedno pravi Gorazd in 
nas res motivira. Imamo se super, družimo se in hkrati 
naredimo veliko koristnih vaj za svoje telo, od teka, do 
razgibavanja in iger z žogo, štafet itd.« povedo četrtkove 
telovadke. Vadbi potekata od jeseni do spomladi, ko 
gospodinje nimajo toliko dela doma, preostali del leta pa 
telesa krepijo z delom na vrtu in na njivah. »V društvu je 
sicer aktivnih 38 članic, ki so se minulo sredo zbrale ob 
kosilu ter izvedle letni občni zbor.« je še dodala Marica 
Maguša, predsednica društva in razložila, da članice dobro 
sodelujejo z Občino Trnovska vas, pripravijo prigrizke ob

posebnih priložnostih ter nasploh obdelujejo vrt ob 
Simoničev! domačiji in gostijo kuharske delavnice.

Besedilo in foto: Aleksandra Papež

Cospod/n/e na četrtkovi' vadbi z Gorazdom Voglarjem
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STORKUE V TRNOVSKI VASI*= E 
>■§

Ko se je na župnišču pred precej leti obnavljal dimnik, smo 
lovci Trnovske vasi izvedli, v sodelovanju z gasilci PGD Biš, 
preselitev gnezda iz župnijskega dimnika na leseni drog, ki 
smo ga postavili na takratnem župnijskem travniku. Štorklje 
so se na srečo preselile na to novo gnezdo. Po nekaj letih je 
leseni drog propadel, zato smo bili primorani postaviti novi 
drog. Lovci smo pridobili betonski drog, ki smo ga s postavili 
na isto mesto. Tako smo ohranili štorklje v centru Trnovske 
vasi vse do danes.
V teh letih se je s štorkljami dogajalo marsikaj. Glede na to, 
ker sem član združenja za štorklje, jih opazujem in 
spremljam. Pred tremi leti predvidevam, da se je samec med 
potjo poškodoval in se ni vrnil. Mislim, da se je vrnila samica, 
ki pa ni pustila drugega partnerjev oz. drugega para v 
gnezdo, kar se je dogajalo dve leti. Tako da dve leti ni bilo 
para na gnezdu pa tudi mladičev ne. Pred enim letom se je v 
gnezdo spet vrnila samica sama. To gnezdo so osvajali drugi 
pari. Po nekajdnevnih borbah je mladi par le osvojil gnezdo,

vendar tudi lansko leto mladičev ni bilo. Predvidevam, da 
sta še bila preveč mlada.
V letošnjem letu se je ponovila ista zgodba kot zadnja tri 
leta. To se pravi, da je dne 2.4. 2020 priletela ena štorklja, ki 
ni pustila drugih v gnezdo. Dne 10. 4. 2010 pa sta istočasno 
priletela samica in samec ter spet po večjih borbah zasedla 
gnezdo. Samec je zelo pridno obnavljal gnezdo, samica pa 
je začela posedati in valiti jajca oz. mladiče. Tako smo spet 
po več letih dobili na tem gnezdu tri mladiče, ki so lepo 
odraščali. Dne 2. 9. 2020 je zapustila gnezdo zadnja štorklja 
in odletela v tople kraje. Pričakujemo, da se bodo naslednjo 
pomlad srečno vrnile.

Alojz Fekonja

Zasebna dejavnost, nega in patronaža na domu Martina Canza Žele

DRAGI MOJI...

O

moji bolniki, moji varovanci. 
Kadarkoli sem razlagala o svojem delu, 
ste bili vedno moji. Tako sem čutila in 
le na tak način sem lahko opravljala 
svoje delo. Veselje do dela in 
poslanstva mi je omogočilo, da sem 
zdrava in vitalna dočakala dan, ko se 
poslavljam od vas kot patronažna 
sestra in odhajam v pokoj.
V občinah Trnovska vas in Vitomarci 
sem 30 let obiskovala vaše domove, 
spremljala vas in vaše najbližje ob 
boleznih in težavah, tudi smrt je bila 
naša sopotnica. A radost rojstev in 
spremljanje mladih družin je krasna 
nagrada za moje delo. Morda sem več 
pozornosti pri delu posvečala tistim 
bolj ogroženim in nemočnim, vendar 
je moje vodilo bilo zmeraj spoštovanje 
vsake družinske skupnosti in 
posameznika, šele nato je prišlo moje 
strokovno delo in odnos. Vsak dom je 
kraljestvo in zatočišče za 
posameznika. Trudila sem se, da nisem 
nikogar sodila in sem vsakemu 
posebej pomagala na svoj način.

Seveda pa moje delo ne bi bilo 
uspešno, če me ne bi tako lepo 
sprejeli, me večkrat vzpodbudili in 
prijazno pohvalili. Marsikatero znanje 
in modrost sem se naučila od vas, od 
praktičnih gospodinjskih receptov, 
nasvetov za vrt in še posebej 
dragocena vedenja o medsebojnih 
odnosih in medgeneracijskem 
sobivanju, o skromnostih in radostih 
življenja.
Tako vam vsem skupaj ter vsakemu 
posebej želim vse dobro, v teh 
posebnih časih pa še posebej, 
vzdržujte dobre odnose v družini in v 
širši skupnosti, saj so le-ti temelj za 
dobro zdravje. Ohranjajte stare 
običaje, vendar se ne bojte sprejemati 
novih. Kot bo sedaj, po dolgem 
obdobju, med vas prišla nova 
patronažna sestra. Sprejmite jo tako 
prijazno, kot mene. Prinesla bo kaj 
novega, tudi nova znanja in želim vam 
obojestransko zadovoljstvo.
Tako vas prosim, da za vsa naročila 
patronažne sestre od 01. 06. 2020

dalje pokličete v:
- ZDRAVSTVENI DOM PTUJ, telefon: 02 
78715 00 ali
- PATRONAŽA, telefon: 02 78715 90. 
Hvala, da sem bila lahko del vaših 
življenj in ostanite zdravi!

Martina, patronažna sestra
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VZPODBUJANJE TRAJNOST
NEGA ENERGETSKEGA 
RAZVOJA KMETIJSKIH 
GOSPODARSTEV IN 

TURISTIČNIH DESTINACIJ - 
ENE-RAST

Skrb za okolje ima v današnjem času velik pomen. 
Pomembna skrb je tudi področje ravnanja z energijo. 
Evropska unija si zaradi tega prizadeva za zmanjševanje 
negativnih učinkov podnebnih sprememb ter za oblikovanje 
skupne energetske politike. EU ima v načrtih zmanjševanja 
emisij toplogrednih plinov, poleg tega pa se sooča z 
naraščajočo odvisnostjo od uvoza energije. Zaradi tega je 
potrebno poiskati lastne alternativne vire energije, ki bi to 
odvisnost zmanjšale in zagotovile stalnost in stabilnost 
dobave energije. Slovenija se je zavezala, da bo delovala 
tako, da bodo predpisi podnebno-energetskega svežnja 
vzpodbujali inovacije ter delovali kot instrument za 
nadaljnjo rast gospodarstva ob spoštovanju načel 
trajnostnega razvoja.
Projekt ENE-RAST je osredotočen predvsem na ruralno 
prebivalstvo, in sicer je glavni poudarek na kmetijskih 
gospodarstvih z ali brez dopolnilne dejavnosti (npr. 
kmetijah - živinoreji, predelavi, proizvodnji zelenjave in 
cvetja v rastlinjakih, kletarstvu ipd.), pa tudi storitvah 
(ponudnikih nastanitvenih kapacitet, turističnih zmogljivosti 
ipd.).
V okviru projekta izvajamo:
- promocijske dejavnosti za URE in OVE;
- predstavitve dobrih praks URE in OVE;
- izdelava potrebnih študij in izračunov;
- na spletni strani LEA Spodnje Podravje je objavljen nabor 
možnosti financiranja ukrepov URE in OVE (finančnih 
vzpodbud);
- dobre primere bomo integrirali tudi v visokošolski študijski 
program bionike na Visoki šoli na Ptuju.
Partnerstvo projekta je sestavljeno iz LEA Spodnje Podravje
- vodilni partner, KCZS Zavoda Ptuj in Visoke šole na Ptuju 
kot partnerja. Tako bomo teorijo in prakso učinkovito 
povezali.
V času in po zaključku projekta bodo vsa znanja in izkušnje 
iz projekta na voljo širši javnosti, občanom in nosilcem 
dejavnosti, kjer jim bomo bodisi projekte pomagali izpeljati 
ali pa jim bomo samo svetovali pri konkretni izvedbi, izdelali 
izračune na osnovi postavljenih modelov ipd.
Projekt se izvaja na območju LAS Bogastvo podeželja ob 
Dravi in Slovenskih goricah. V to območje pa spadajo občine 
Kidričevo, Hajdina, MO Ptuj, Markovci, Dornava, Juršinci, 
Destrnik in Trnovska vas. Ob tem velja povabilo vsem, ki 
živite na tem območju in bi se želeli vključiti v projekt - 
imate vprašanja in pomisleke na to temo, da nas 
kontaktirate. Projekt se izvaja do konca leta 2020.

V primeru morebitnih vprašanj se lahko obrnete na naš 
naslov: LEA Spodnje Podravje, Prešernova ulica 18, 2250 Ptuj 
05 99 74 658, info@lea-ptuj.si

KORK Trnovska vas

ŽELIJO POMAGATI POMOČI 
POTREBNIM

To leto je bilo, tako kot za mnoge, tudi za Krajevno 
organizacijo Rdečega križa (v nadaljevanju KORK) Trnovska 
vas, precej drugačno od prejšnjih. Čeprav je bilo zaradi 
trenutnih razmer v državi veliko dogodkov in aktivnosti 
odpovedanih, pa so se vodstvo in člani vseeno trudili po 
svojih najboljših močeh, da so dobili pomoč tisti, ki so jo 
potrebovali, da so vsi, ki so imeli kakršnokoli vprašanje, 
dobili odgovor in da so člani krvodajalci lahko darovali kri. 
Kljub izrednim razmeram bolnišnice potrebujejo kri za nujna 
in neodložljiva zdravljenja. Da ne bi ogrožali krvodajalcev in 
zaposlenih, so uvedli dodatne zaščitne ukrepe za 
preprečevanje možnih prenosov bolezni na krvodajalskih 
akcijah. Nekateri od teh so, da se krvodajalec predhodno 
naroči in dogovori o uri prihoda, da pride na krvodajalsko 
akcijo zdrav, z negativno epidemiološko sliko, da drži varno 
razdaljo, ko je to mogoče in uporablja masko. Prav tako, 
malico, ki jo dobi po darovanju krvi, odnese s seboj domov 
in je ne poje v jedilnici, kot običajno.
Pomemben datum za RK Slovenija in krvodajalce je bil 14. 
junij, ko so WHO (Svetovna zdravstvena organizacija) in vse 
države praznovale svetovni dan krvodajalcev. Letošnja tema 
kampanje je bila »Varna kri rešuje življenja« s sloganom 
»Daruj kri in naredi svet bolj zdrav«. S svojo virtualno 
kampanjo so želeli izkazati spoštovanje in se zahvaliti 
posameznim krvodajalcem ter spodbuditi več ljudi, naj 
darujejo kri. Prav tako želijo izboljšati ozaveščenost o 
nujnosti večje razpoložljivosti varne krvi za uporabo, kjerkoli 
in kadarkoli je to potrebno za reševanje življenj.
KORK Trnovska vas upa, da bodo kljub razmeram lahko tudi 
prihajajoče hladnejše mesece pomagali tistim, ki so pomoči 
potrebni in da bodo lahko izpeljali čimvečji del letnega 
načrta.

Mateja Korent

LEA Spodnje Podravje
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Izsek iz poročila o uvrstitvi občine Trnovska vas glede na kazalnike ISSO

Občina Trnovska vas ponuja prebivalcem kakovostno raven življenja in je zato prejemnica srebrnega certifikata. 

Uvrstitev občine na področju posameznih segmentov;

Demografiji U&nkovitoft Gospodarstvo Trg dala Izobrazba
Življenjski
standard

Socialna
kohezija Okolje

7 * * 203 -

Demografija:

Ključni aspekti demografije kažejo kako ugoden je 
položaj občine za priseljevanje, kakšna je starostna 
struktura prebivalstva in ali število prebivalcev raste 
zaradi priseljevanja in kazalnikov vitalnosti kraja.

Demografski indeks je pokazatelj stanja in glavnih 
trendov na demografskem področju. Zajema 
kazalnike, povezane s številom in s starostno 
strukturo prebivalstva. Odvisen je od priseljevanja 
prebivalstva, spremembe števila prebivalcev, 
starostne strukture ter staranja prebivalstva.

Indeks je izračunan s pomočjo šestih kazalnikov: 
Selitveni prirast
Sprememba števila prebivalcev 

Indeks staranja
Sprememba starostne strukture 
Indeks odvisnosti 
Naravni prirast

Trnovska vas je izmed 212 slovenskih občin na 
področju demografije na 7, mestu.

Življenjski standard:

Indeks življenjskega standarda zajema štiri skupine 
kazalnikov, s katerimi spremljamo stanje na 
področju splošne blaginje prebivalstva v kraju, 
stanovanjskega in zdravstvenega standarda ter 
dodatnih elementov, ki vplivajo na kakovost 
življenja v kraju.

Indeks je izračunan s pomočjo trinajstih kazalnikov : 
Rast plač
Stanovanjska gradnja 
Indeks stanovanjske revščine 
Prezgodnja umrljivost 
Povprečne plače

- Rast bruto prejemkov
- Spodbujanje stanovanjske gradnje 

Zdravniki na 1000 prebivalcev 
Bolniška odsotnost
Odhodki za kulturo 
Odhodki za šport 
Kakovost pitne vode

Trnovska vas je izmed 212 slovenskih občin na 
področju življenjskega standarda na 203. mestu.
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BRATA PRIGL ZDRUŽILA MOČI V IZDELAVI LESENIH 
IZDELKOV: WOODSUPERB

Podjetje WoodSuperb (pomen v slovenščini: vrhunski les) je 
podjetje, ki je bilo ustvarjeno v letu 2020. Uspešno zgodbo 
podjetja ustvarjata Blaž in Primož, brata, ki jima je že od 
nekdaj bila skupna želja po ustvarjanju. Odraščanje v 
Trnovskem Vrhu je zagotovo pripomoglo, da sta oba že 
pred leti začutila strast do narave, predvsem do lesa. Ko 
združimo ustvarjalnost, les in brata z različnimi znanji, 
nastane zgodba o uspehu: podjetje WoodSuperb.
Ker smo s Primožem in z Blažem podobnih let, se poznamo 
že dlje časa, bi se kar lahko reklo, da že iz osnovnošolskih 
klopi. Skozi odraščanje sem bila priča različnim uspehom 
bratov Prigl - od športnega udejstvovanja Primoža do 
različnih hobijev Blaža. Tako me sploh ni začudilo, ko sem 
že kar dlje časa nazaj slišala za to, da se ukvarjata z 
ustvarjanjem lesenih izdelkov s pomočjo CNC stroja.
Ideja o ustvarjanju na CNC stroju se je porodila starejšemu 
Blažu, ki je zraven redne zaposlitve imel željo po dodatni

zaposlitvi, ki bi ga obenem osrečevala. Približno štiri leta 
nazaj je začel delati na svoji ideji. Z znanji, ki jih je pridobil 
skozi šolanje, je počasi začel z izdelavo stroja. Proces je bil 
dolgotrajen, pomisliti je moral še na tako drobne detajle. 
Korak za korakom in stroj je bil pripravljen.
Da dobimo končni izdelek na CNC stroju mora sam izdelek iti 
skozi več procesov. Od priprave lesa, do kreiranja končnega 
izdelka, programiranja, da stroj izreže dele, kot jih želimo, 
sestavljanja, barvanja. Ker je to za samega Blaža zahtevalo 
veliko čas in znanja, je s časom začel delati skupaj z mlajšim 
bratom Primožem. Ker imata različna predznanja, se v delu 
odlično dopolnjujeta.
Primož je zadolžen predvsem za stike z javnostjo oziroma 
kot bi rekli, za naročila. Naslednji proces izdelave končnega 
izdelka je Blažev, le-ta poskrbi za primeren les, primemo 
lepljenje lesa, brušenje, da lahko gre les v tako imenovano 
nadaljnjo proizvodnjo. Že vnaprej Primož pripravi osnutek 
končnega izdelka, potem v programu sestavi kodo, s 
pomočjo katere potem CNC stroj izreže želene dele. Skupaj 
potem združita moči, da polakirata in dobita kvaliteten 
končni izdelek.
Gotovo se vam je pa porodilo vprašanje, kakšne izdelke 
sploh izdelujeta? Z dvema besedama: vse možno. Nekaj 
izdelkov imata predstavljenih na njuni spletni strani: https:// 
www.woodsuperb.com/, kjer lahko preko spletne trgovine 
kupite njune izdelke. Vendar imata najraje stranke, ki pridejo 
z novimi idejami in tako spodbudijo njuno kreativno plat. Za

več informacij sta 
dosegljiva tudi na 
telefonskih številkah: 
031-714-560 ali 031-590- 
757 ali preko e-maila: 
prigl@woodsuperb.com. 
Idej za prihodnost je 
obilo, prav tako 
možnosti, ki jih delo s 
tem strojem omogoča. 
Tako jima na njuni 
podjetniški poti želim 
obilo uspeha.

Tamara Trinkaus

o

;to
be

r2
02

0 
at

 /



T /o
n

;to
be

r 2
02

0 
ln
no

vs
R
i

rM

DRUŽINSKO ŽIVLJENJE V ČASU EPIDEMIJE - KATASTROFA
ALI NOVA PRILOŽNOST?

Življenje se je v večini družin v času nove realnosti, ki ji 
rečemo covid-19 in smo ji priča nekaj več kot mesec dni, 
postavilo na glavo. Ali morda na noge? Presenetljivo se mi 
zdi, kako hitro smo se privadili tej novi realnosti, brez 
pretiranega »jamranja« in upiranja. Kot bi to počeli že 
ničkolikokrat. Če smo morda prve dni, ko se je zaprlo javno 
življenje, celo stvar videli kot popolno katastrofo, kot nekaj 
nepojmljivega, danes situacija kaže še druge plati. Predvsem 
na področju družinskega življenja in okoljske situacije.

Ker nisem strokovnjak za okoljsko problematiko, se bom 
posvetila spremembam v družinskem življenju, ki me 
osebno prizadevajo in s katerimi se ukvarjam tudi v 
službenem času kot vodja preventivnega dela programa 
Mostovi v Društvu Ars Vitae, kjer med drugim tudi 
individualno delam z družinami, ki se srečujejo z različnimi 
izzivi, predvsem na področju vzgoje. Vedeti moramo, da 
smo se skoraj čez noč znašli v novi, izjemni situaciji, tako 
otroci kot starši, ko na novo strukturiramo naš čas, naš 
vsakdan ter naše navade.

Načrtovanje in vzpostavljanje rutine in urnika
Z ukinitvijo javnega življenja, odpovedjo športnih, kulturnih 
in drugih prireditev ter vsega, kar združuje več ljudi na 
enem mestu, se je naenkrat pojavil tudi časovni vakum in 
ljudje so naenkrat postali lastniki večjih količin prostega ali 
bolje rečeno nestrukturiranega časa. Prav tako smo dobili 
navodilo, da moramo ostati doma. In kaj sedaj? Zelo 
dobrodošlo in v veliko pomoč je , če že od vsega začetka 
skupaj z otroci vzpostavimo in načrtujemo dnevno rutino: 
vstajanje, zajtrk, pri predšolskih otrocih čas za igranje, pri 
šoloobveznih otrocih čas za učenje- v enem ali dveh delih, 
odvisno, koliko dela oziroma nalog dobijo s strani šole- 
kuhanje, obroki, čas, ko gremo ven na prosto, gibanje, za 
starejše otroke čas za računalnik, telefon....
Otroci potrebujejo načrtovanje in rutino, da se počutijo 
varne, obenem pa preprečimo družinski kaos in 
vzpostavimo red.

Ko otroška soba postane učilnica in ko bi naj starši 
postali učitelji
Z zaprtjem šol in uvedbo šolskega dela preko spleta smo se 
starši kar naenkrat znašli pred vprašanjem: Kaj in kako? 
Najprej se moramo zavedati, da zdajšnja situacija ni 
primerljiva s situacijo, ko je otrok doma delal samo domačo 
nalogo in ponavljal snov, temveč da gre za samostojno 
učenje od doma, podprto s strani šole. Pri tem je najbolje, da 
pri tem skupaj z otrokom vzpostavimo neko rutino, kdaj bo 
»v šoli« - najbolje dopoldan - in da mu jasno predočimo, da 
je tudi ta šola od doma njegova naloga, dolžnost in 
odgovornost in da smo starši samo opazovalci in 
spremljevalci njegovega učnega procesa. Zavedam se, da so 
med posameznimi otroci, kar se tiče samostojnosti pri 
učnem delu, precejšnje razlike. Medtem ko so nekateri 
otroci sposobni samostojno opraviti vse naloge, drugi 
potrebujejo nenehno navzočnost, spodbudo in pomoč 
staršev. Morda je ravno sedaj pravi čas za izziv, da otroka 
postopoma naučimo večje samostojnosti pri učnem delu. To

v začetku zahteva več časa in energije, vendar se nam kmalu 
obrestuje. Pri otrocih na nižji stopnji, še posebej v prvi triadi, 
sta naša prisotnost pri procesu učenja in naš vložen čas 
večji kot kasneje v višjih razredih.

Kaj storiti, če otrok posamezne snovi ne razume? Ne 
vskočite takoj z razlago, temveč mu postopoma dajajte 
nasvete, da pride sam do rešitev. Pustite ga, da razmisli, da 
sam poišče odgovore, rezultate, rešitve. Če niti vi niti otrok 
niste prepričani o razumevanju določene učne snovi ali 
teme, je bolje, da jo pustite ob strani in se po pomoč 
obrnete na učitelja. V zadnjem času se na spletu pojavljajo 
tudi posnete razlage določenih snovi, ki so jih posneli 
študentje različnih fakultet (razlagamo.si) in pridejo prav 
predvsem učencem višjih razredov in srednješolcem. Pri 
učencih, ki imajo že drugače večje težave pri učenju in 
potrebujejo dodatno strokovno pomoč, je v teh časih še 
težje. Po navadi je tako, da pri teh učencih (in največkrat 
tudi starših) šepa tudi osnovno računalniško znanje in težko 
spremljajo že navodila, ki jih pošiljajo šole. Šole se trudijo, da 
bi čim bolj pomagale tem otrokom, da ne bi ostali preveč 
zadaj.

Pomembno je, da šolsko učenje doma ne predstavlja in 
ustvarja dodatnega stresa v odnosu starši - otroci.

Dajmo otrokom (večjo) odgovornost pri družinskih 
opravilih
Ker imamo več časa, lahko otroke naučimo veliko novih 
stvari, ki niso povezane s šolskim znanjem , ampak z našim 
skupnim družinskim življenjem. Tukaj imam v mislih 
gospodinjska opravila in razna opravila okrog hiše. 
Največkrat se tega učenja v predkorona časih nismo lotili, 
ker za učenje teh dejavnosti potrebujemo več časa ter 
potrpljenja in smo jih raje opravili sami. Seveda moramo 
tudi tukaj upoštevati starost otroka, da ga ne učimo in mu 
ne nalagamo opravil, ki jim še ni dorasel. Lahko pomagajo 
pri kuhanju, morda celo sami skuhajo kakšno jed, pomagajo
pri spravilu drv, prekopavanju vrta.....Pomembno je, da jim
damo vedeti, da so pomemben člen naše družine. Otroci 
imajo radi, če lahko prevzamejo odgovornost za kakšno 
stvar in da jim zaupamo.

Počnimo stvari, za katere prej ni bilo časa
Prav gotovo so v vsaki družini stvari za katere nikoli nismo 
našli časa, ker so bile vedno določene druge stvari, ki so 
imele prednost. Na primer pospravljanje omar, sortiranje 
igrač po starosti, barvanje stene v sobi, slikanje, vrtnarjenje, 
igranje kart.... Ta čas, ko smo več časa doma ali smo doma 
cele dneve, je lahko velika priložnost, da kot družina veliko 
teh stvari počnemo in preizkusimo skupaj. Pomembno je, da 
pri načrtovanju vključimo tudi otroke. S tem, ko nekaj 
počnemo skupaj, se pogovarjamo in spoznavamo. Za to 
nam je prej po navadi primanjkovalo skupnega časa. Tudi, če 
se kdaj samo dolgočasimo, ni nič narobe.

Digitalno druženje vrstnikov
Ker so osebni kontakti z vrstniki nezaželjeni oziroma
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prepovedani, je digitalno druženje naenkrat pomembno in 
splošno odobravano. Starši smo tukaj pred izzivom, kako 
našim otrokom določiti, koliko časa so lahko na družbenih 
omrežjih in pred ekrani nasploh. Tukaj moramo biti 
fleksibilni in otrokom dovoliti več časa pred ekrani, kot bi si 
mi drugače želeli, vendar jih moramo vseeno časovno 
omejiti.

Ločiti moramo tudi čas, ko otrok potrebuje računalnik za 
šolske obveznosti in čas, ki ga potrebuje za druženje s 
prijatelji. Časa, ki ga preživi pred računalnikom za potrebe 
šolskega dela, ne smemo vštevati k času, ki jim je namenjen 
za druženje in skupinsko igranje video iger.

Zdaj je morda tudi čas, ko lahko s svojim otrokom ali 
mladostnikom skupaj odigramo kakšno video igrico in se 
pustimo podučiti na tem področju. Morda bomo potem celo 
razumeli njihovo navdušenje.

Konflikti ne bodo izginili - kam in kako z njimi?
Konflikti, kreganje, slabi odnosi, napetosti v družini, tako 
med brati in sestrami, kot med starši in otroci, s pojavom 
krize seveda ne bodo izginili. Lahko da se bodo pri 
nekaterih družinah še okrepili in poglobili. Pri določenih 
družinah, kjer zato, ker člani niso navajeni toliko časa 
preživeti skupaj, se bodo morda pojavili na novo. Če teh 
konfliktov ni moč obvladati in se stopnjujejo, je prav, da se 
obrnete na zunanjo pomoč ali morda samo po nasvet.

Občutki strahu in negotovosti - kam z njimi?
Vprašanje, ki bi ga morda morala postaviti na prvo mesto.
S pojavom koronavimsa smo naenkrat izpostavljeni

nepredvidljivim spremembam in s tem povezanemu strahu, 
stresu in negotovosti. Pojavljajo se vprašanja: Bom ostal 
zdrav? Bodo moji člani družine ostali zdravi? Bomo preživeli? 
Bom obdržal zaposlitev? Kako dolgo bodo še zaprte šole, 
vrtci? Bom lahko finančno in materialno preskrbel otroke? 
Bo tega sploh kdaj konec? In še številna vprašanja. Najhuje 
je, da je situacija zelo nepredvidljiva in da na večino vprašanj 
ni takojšnjih odgovorov.
Pomembno je, kako se spopademo z vsemi temi občutki in 
da se zavedamo, da naši občutki in naš nemir vplivajo na 
občutek varnosti pri otrocih in mladostnikih. Dobro bi bilo, 
če otroci čutijo in doživijo, da smo ostali pristni, to pomeni, 
da priznamo, če nas je strah. Pomembno pri tem pa je, da 
jim pri tem damo vedeti, da svoj strah obvladamo in da smo 
umirjeni in smo oseba na katero se lahko naslonijo.

E

Če potegnemo črto, se lahko vprašamo ali trenutno 
doživljamo neko družinsko renesanso, ki nas pelje v nove - 
boljše čase, ali gre le za trenutno stanje, ki se bo z vrnitvijo v 
»predkorona čase« končalo in zavilo v stare tirnice. Vse bo 
pokazal čas. Kakorkoli že, poskušajmo ohraniti pozitivne 
vidike, ki smo jih imeli možnost okusiti: ustavimo se,
posvetimo drug drugemu, ne tekajmo od ene otrokove 
aktivnosti k drugi, iz enega trgovskega centra v drugega, 
jejmo hrano, ki smo si jo pripravili doma. Vzemimo vse to 
kot privilegij, ki ga v teh negotovih časih še kako 
potrebujemo.

Irena Rojko
Vodja preventivnega dela programa Mostovi (Ars Vitae)

JURČEK SE PRESTRAŠI
Sodelovala sem na literarnem natečaju Knjižnice Lenart, 
Založbe Kreativa PIKA in KD Babičina skrinja 2020 in tako je 
nastala kratka zgodbica, ki je navedena spodaj.

JURČEK SE PRESTRAŠI

Bil je prelep jesenski dan. Sonček je s svojimi žarki nežno 
obsijal gozd, ki obdaja hišo, v kateri prebiva majhen fantek 
Jure z mamico in očkom. Jurčku je bil dolgčas, zato je 
tečnaril in trmaril. Da bi ga mamica pomirila, sta se odpravila 
na sprehod v bližnji gozd. Jurček, kot ga je klicala mama, je 
postajal vedno boljše volje. Tekal je po pisanem jesenskem 
listju ter tu pa tam lovil liste, ki jih je veter nosil po zraku. 
Nenadoma pa je otrpnil, obstal. Obdal ga je občutek, ki ga ni 
poznal. Naenkrat se je zaslišal glas: »Mami, mami pridi! Strah 
me je!«
Ko je mama prišla do njega, je Jurček nepremično strmel v 
kup listja pred sabo. Prijel je mamo za roko in s tresočo roko 
kazal:« Glej mami, tam pod kupčkom se skriva nekaj, črni 
smrček sem videl! Kaj če naju napade? Mami!!« Oba z mamo 
sta strmela v tisti kupček listja in glej, res se je nekaj 
premaknilo. Sedaj je bilo že oba rahlo strah, a vseeno sta 
obstala in opazovala. Tako je minilo kar nekaj časa in Jurček 
je stal in gledal sem ter tja. Tako je mamica zvečer, ko sta 
bila doma na varnem in v postelji Jurčku prebrala pesmico, 
ki jo je napisala posebej zanj:

Pokukal je smrček na plan, 
že Jurček z roko pokazal je nanj, 

le kaj to bi bilo:
"Glej mami, v listju se skriva nekdo!"
Že vlekel je Jurček mamo za dlan:

"Glej mami, tam kuka droben smrček na plan!" 
Pogledat sta hitela oba, 

le kaj se skriva pod listjem, 
katera živalca je tam, sedaj že zanima oba.

A ko približala sta se, 
smrček skril se je, 

kot da tam sploh ga ni bilo,
Jurčku pa se je orosilo oko.

Nato pred Jurčkom mali smrček spet na plan pokuka, 
gleda Jurčka in naprej ne upa.
Takrat premakne kup se listja, 

mali smrček se razkrije, 
se k mamici ježevki v zavetje skrije.

Liste zašelesti in že ju več ni.
"Ježek je bil!" Jurček zavpije 
in se mamici v naročje skrije.

Ko Jurček slišal je mamino pesmico, se ji je v naročje skril, se 
nasmehnil in si rekel: »Mene že ni strah!«
Tako še nekaj je mrmral in v hipu je zaspal...

(Avtor: Aleksandra Kukovec) O
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*=i3 KULTURNO DRUŠTVO TRNOVSKA VAS

S KULTURO POGUMNO NAPREJ

pR^rfji

. h
V jesenskih mesecih leta 2020 je dosedanjega predsednika 
Kulturnega društva Trnovska vas zamenjala mlada Valentina 
Muršec. Valentina je sprejela moje povabilo, da bi v tej 
številki Trnovskega zvona podrobneje predstavili društvo, ki 
pomembno vpliva na kulturo v naši občini.

Nam lahko zaupaš kaj o zgodovini društva, o njenih 
začetkih?
VALENTINA: Društvo je bilo ustanovljeno leta 1904 in je 
drugo najstarejše društvo v naši občini. Ustanovljeno je bilo 
pod tedanjim imenom Katoliško slovensko izobraževalno 
društvo. Med drugo svetovno vojno, v času nemške 
okupacije, društvo ni delovalo. Leta 1951 je kot nadaljevanje 
društva bilo ustanovljeno Kulturno umetniško društvo 
Franceta Prešerna Trnovska vas, medtem ko je potem leta 
1967 prišlo do preimenovanja v Prosvetno društvo Trnovska 
vas. Od leta 1998 je društvo preimenovano v Kulturno 
društvo Trnovska vas, pod katerim imenom deluje še danes.

S čim vse se društvo ukvarja?
VALENTINA: V preteklosti je društvo najbolj zaznamovala 
Dramska sekcija, pomembno vlogo je imela tudi knjižnica, ki 
je bila pomemben vir dostopa do literature za ljudi v kraju. 
Zadnja leta so aktivne le pevske sekcije, in sicer se lahko 
pohvalimo z otroškim pevskim zborom, mešanim pevskim 
zborom in od leta 2011 še z žensko vokalno skupino 
Simfonija.

Kako pa je na delovanje društva to leto vplival COVID19?

VELENTINA: Covid je na našo društvo vplival tako, da je 
zaustavil našo kulturno delovanje. Nismo imeli niti veliko vaj. 
Zaradi pogojev smo morali odpovedati tudi več nastopov, 
obenem tudi naš koncert Pesem pomladi. Odpadel je tudi 
občni zbor, ki smo prestavili na jesen. Upamo, da bo 
prihodnje leto situacija drugačna, saj ima Simfonija deseto 
obletnico delovanja.

Kakšne plane si si kot predsednica društva zadala za 
prihodnost?
VALENTINA: Kot nova predsednica društva sem si zadala cilj, 
da spet aktiviramo dramsko sekcijo, ki je v preteklosti 
pustila pomemben pečat društvu.
Trenutno ima društvo 73 članov. V prihodnosti bi radi 
pridobili nove člane, ki bi s svojimi talenti lepšali kulturno 
dogajanje v Trnovski vasi. Predvsem bi rada, da se aktivirajo 
tudi mlajši prebivalci Trnovske vasi. Tako, da v naše vrste 
vabimo nove člane.

Tamara Trinkaus

VABILO NA TELOVADBO

V mesecu oktobru 2020 se bo v okviru aktivnosti Društva 
gospodinj Trnovska vas v telovadnici OŠ Trnovska vas 
pričela rekreativna vadba.

Prvi termin bo v četrtek, 8. oktobra 2020 ob 18.30.

Aktivnost bo potekala pod vodstvom Zlatka Zimeta iz 
Nacionalnega inštituta za javno zdravje v Mariboru, kjer 
je zaposlen kot nacionalni promotor zdravja.

Vadeči morajo imeti s sabo primerna oblačila in obutev za 
vadbo.

V veselem razpoloženju razgibajmo svoje telo in s tem 
prispevajmo k boljšemu počutju in zdravju.
Vljudno vabljeni!

Za Društvo gospodinj Trnovska vas zapisala 
Simona Mohorič



V nedeljo, 13.9. smo bili v Turističnem društvu Trnovska vas v 
sklopu izobraževanja spet aktivni in zelo pridni, saj se nas je 
odzvalo kar lepo število članov.
Povabili smo rokodelca Davida Majcna in nekdanjega 
domačina Francija Krajnca, da nas poučita, kako se rezbarijo 
kuhalnice in pletejo košare.
Zbrali smo se ob 10. uri na Simoničev! domačiji, pod 
mogočno češnjo.
David in Franci sta imela že vse pripravljeno, tako da se je 
tečaj lahko hitro začel.
Celo pravo šolsko tablo smo imeli in na njej narisane 
postopke za pravilno rezbarjenje in kako tečejo vlakna ali 
vitre v lesu.
Najprej sta nam opisala vrste lesa ter kateri les je sploh 
primeren, postopke, kako se zadeve pravilno lotiti, nato pa

smo lahko sami začeli izdelovati kuhalnice in se učiti, kako se 
pletejo košare.
Sploh ni tako preprosto, kot je videti, saj moraš imeti veliko 
potrpljenja in znanja, 
da je izdelek lepo narejen.
Izpod naših pridnih rok so prišle unikatne kuhalnice, za kar 
smo bili od učitelja lepo pohvaljeni.
Na koncu bi se radi zahvalili našim mojstrom: Davidu 
Majcnu, Franciju Krajncu, predsednici Metki Nedelko za 
organizacijo in našim kuharjem Janku Krajncu, Andreju 
Murku in Ervinu Nedelko, ki so poskrbeli za naše lačne 
želodčke. Hvala.

Zdenka Kos

BEERPONG 2020
Že drugo leto zapored smo z organizacijo dogodka v našo 
občino pripeljali noro namizno igro ameriških študentov s 
katero si, kot je že znano iz mnogih hollywoodskih filmov, 
kratijo in popestrijo študijska leta :).
Prijavljenih nekaj več kot 30 ekip (dvojic) je naznanilo, da je 
igra v zadnjih letih pri nas izredno popularna, konkurenca

močna in dvoboji neizprosni.
Na 17. igralnih mizah se je zvrstilo okoli 60 dvobojev, kjer 
smo v poznih urah dobili zmagovalca - Bolfenčana!
Čestitamo in zahvaljujemo se vsem udeležencem, hkrati pa 
vas vabimo na Beerpong 2021!
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Tudi letos smo se tradicionalno zbrali Rimljani v Petovii (20.- 
22. 8. 2020), sicer zaradi COVID-19 tokrat brez obiskovalcev 
... in tudi z malce drugačnimi navodili, so se v četrtek, 20. 8. 
2020 v Rimskem taboru odprle XIII. Rimske igre, kot se 
spodobi po protokolu, nakar se je otvoritev ponovila še v 
petek zvečer, ko smo imeli po uvodnem programu: prihodu 
Rimskih vojakov, plesu Vestalk, plesalki na drogu in 
mečevalcem z ognjem, slavnostnem nagovoru gospoda 
Klasinca in županje Ptuja Nuške Gajšek ... slavnostno 
pojedino, ki sta se je lahko udeležila po dva predstavnika 
vsake skupine in povabljeni gostje. Vsi smo se morali ob 
prihodu vpisati na seznam, ker je oba večera vso dogajanje 
spremljala kamera, smo se morali striktno držati protokola. 
Še predno so nam postregli z večerjo, nas je o vsem poučila 
zgodovinarka in poznavalka Rimljanov, ga. Marija Hernja 
Masten, ki se je poimenovala mestna klepetulja ... morali bi 
jo slišati, vrhunska predstavitev.
Z vso opremo, tokrat majhnim vozom, na katerega smo 
naložili sod, sulice, loke, kože, smo se sprehodili po centru 
mesta, se zabavali in nasmejali tudi mimoidoče, ko smo le 
prišli do Orfejevega spomenika, kjer smo naredili skupinsko 
fotografijo, nato smo se vrnili k ostalim skupinam. Počasi 
smo se morali vrniti v tabor, kjer so nam razdelili piščance. 
Rimljansko kosilo nas je že čakalo, potem pa so se že pričele 
igre. Prva naloga je bila priprava jedi iz jabolk ali pa kar 
sveže v košari, večji del točk dobi tisti z najboljšim 
aranžmajem, ko je Marinka pripravila ogenj za pripravo naše 
lovske pojedine... tokrat smo uporabili kar žar od tabora... ki 
je bil kot nalašč za našo »pod peko«. In že je bila pred nami

druga naloga, na zeliščnem vrtu v taboru smo morali pobrati 
sivko.
Pri tretji, zadnji nalogi, smo morali z ogljem na platno 
narisati insert iz Rimske ere. Pri nas je v roke vzela platno 
Doroteja in nastala je prava mojstrovina.
XIII. Rimske igre so se končale, ne pa tudi rajanje, ki je trajalo 
pozno v noč.
AVE

Metka Nedelko

IZPRAZNILI SMO 
SIMONIČEVO DOMAČIJO 

(29. 9. 2020)

Zaradi prenove Simoničeve domačije, ki se bo pričela, smo 
vso opremo iz hiše odpeljali in jo skladiščili. Omare, mizo in 
klop pa smo odpeljali, da jih renoviramo in pripravimo za 
naslednje leto, ko bo obnova Simoničeve domačije končana 
in bomo prenovljene vrnili v hišo.
Delno bomo pomagali pri določenih obnovitvenih delih na 
domačiji, zato že sedaj vabim, da se akcij obnove, ko boste 
pozvani, udeležite.
S skupnimi močmi bomo zmogli, da se naša dediščina, 
dediščina Trnovske vasi ohrani za naše zanamce, da bomo 
otrokom lahko pokazali, kako so nekoč živeli.

Metka Nedelko



PRIPRAVA IN OBNOVITEV PAINTBALLA

V začetku junija smo se navdušenci nad paintballom dobili 
na našem poligonu v Trnovski vasi. Z namenom, da ga malo 
očistimo, odstranimo nevarne polomljene ovire ter 
postavimo kakšno novo, ob enem pa se malo razmigamo ter 
nadihamo svežega zraka. Po telefonih smo se obvestili ter 
povabili vse, ki so v preteklosti pokazali interes.
Zbralo se nas je kar deset dečkov in delo je po krajšem 
posvetu hitro potekalo. Pokosili smo trnje, pograbljali 
kostanjeve ježke ter listje. S tem materialom smo napolnili s 
palicami zagrajene kupe.
Po izkušnjah se najbolje obnesejo takšne ovire, ki so 
narejene iz naravnih materialov in počasi propadajo v 
humus. Naproti deskam, paletam, ki v vlažnem gozdnem 
zraku propadajo z neverjetno hitrostjo ter začnejo odpadati 
iz ovire. Zraven obnovitve nekaterih ovir, nam je celo uspelo 
poglobiti ter očistiti stare vojaške bojne jarke.

fizičnem delu smo si privoščili še pice in dan je bil uspešno 
zaključen.

Kar hitro je v gozdu zmanjkalo dnevne svetlobe, ampak nič Aleksander Majcen
za to, saj je bilo delo že končano. Za nagrado po težkem Foto: David Majcen

LD TRNOVSKA VAS

Ko prestavimo koledarje na mesec 
september in se poletje počasi prevesi 
v jesen, takrat se začne vse umirjati. 
Kmetje zaključujejo dela na poljih in 
travnikih, narava se pripravlja na 
počitek in živali iščejo zavetja za čez 
zimo. Je pa skupina ljudi, za katero se 
največje delo začne ravno takrat. To so 
lovci. September ali kimavec, kot ga 
tudi imenujemo, lovci najpogosteje 
povezujejo z lovom na jelena v tako 
imenovanem »ruku«, v obdobju 
parjenja navadnega jelena. Devetega

meseca se šele začenja glavna lovna 
sezona na veliko večino lovnih vrst ter 
starostnih in spolnih kategorij. Kakšen 
naj bi bil odstrel, lovci določijo z letnim 
načrtom in koncesijskimi pogodbami. 
Letos jih čaka še posebej veliko dela, 
saj so skoraj povsod bukev, hrast, 
kostanj ter ostala plodonosna drevesa 
obilno obrodila. To pomeni, da divjad 
ne bo toliko izstopala 
na travnike in 
pašnike, saj ima v 
gozdu dovolj hrane.
V preteklih mesecih 
se je Lovska družina 
Trnovska vas morala 
odpovedati kar nekaj 
dogodkom in
dejavnostim, eden 
izmed
najpomembnejših 
dogodkov, ki pa so 
se ga udeležili pa so 
bili Dnevi lovskega

strelstva, ki so letos potekali na 
strelišču Gaj-Pragersko, in sicer od 4. 
do 6. septembra.
V LD Trnovska vas bodo, podobno kot 
že doslej, nadaljevali z ozaveščanjem 
prebivalstva, kaj vse storiti za 
zmanjševanje in preprečevanje škode 
po divjadi in na njej. Še posebej bodo 
pozorni na vzdrževanje in delovanje 

zaščitnih ograj okrog 
različnih posevkov,
vinogradov in sadovnjakov, 
saj prav v tem obdobju 
prostoživeče živali
najpogosteje vdirajo na 
ograjena območja in 
povzročajo škodo.
Druge društvene
dejavnosti in večja 
družabna srečanja pa bodo 
očitno morali še za nekaj 
časa odložiti.
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144. OBČNI ZBOR PGD BIŠ

Tretjo soboto v mesecu januarju so se člani našega 
gasilskega društva in povabljeni gostje zbrali na že 144. 
rednem občnem zboru.
Predsednik društva Jani Fras je v večnamenski dvorani 
nagovoril in pozdravil prisotne. Biški gasilci so ponosni na 
dolgoletno sodelovanje s hrvaškimi kolegi iz DVD Petrijanec 
in Vidovec.
Predsednik, poveljnik, tajnik, blagajnik in predsednik 
nadzornega odbora so podali poročila, ki se tičejo delovanja 
društva.
Predsednik, poveljnik in tajnik so podelili kar 21 priznanj za 
10 let aktivnega dela v gasilski organizaciji. Zelo pomembno 
je dejstvo, da je več kot polovica omenjenih priznanj pristala 
v rokah gasilskega podmladka. Osem članov je prejelo 
priznanja za 20 let aktivnega dela, en član za 30 let, štirje za 
40 let, trije za 50 let in en član za presenetljivih 60 let dela - 
ta član je Ivan Kramberger iz Biša.
Priznanja za operativno opravljanje gasilske službe je

OBISK MARIBORSKEGA 
NADŠKOFA METROPOLITA 
MSGR. ALOJZIJA CVIKLA

Februarja so člani in članice PGD Biš v gasilskem domu 
izvedli čistilno akcijo, saj so se pripravljali na prihod 
mariborskega nadškofa metropolita msgr. Alojzija Cvikla. 
Nadškof se je v sklopu obhoda župnij 17. februarja ustavil 
tudi pri nas. Ogledal si je farno cerkev, občino, kmetijo pri 
Mohoričevih, Vrtnarijo in cvetličarno Golob ter naš gasilski 
dom, ki so mu ga gasilci z veseljem razkazali. Pokazal je 
zanimanje za zgodovino društva, za katero so mu povedali, 
da ga je ustanovil dr. Jožef Muršec, ki je bil po poklicu 
duhovnik in je med drugim izdal prvo slovensko slovnico po 
Valentinu Vodniku. Msgr. si je ogledal gasilski vozili, 
opremo, obnovljen in razstavljen gasilski voz iz leta 1877, 
povprašal je o najpogostejših intervencijah ...
Na koncu je gasilcem zaželel vse dobro.

o Daniela Štumberger

prejelo pet članov, in sicer za 30 in 20 let.
Priznanje gasilske zveze III. stopnje sta prejela dva člana in 
priznanje gasilske zveze II. stopnje prav tako dva člana. Pet 
članov je prejelo plaketo veterana gasilske zveze.
Gasilsko odlikovanje plamenica II. stopnje je na osnovi 
Statuta GZ Slovenije prejel Andrej Murko.
Kar nekaj članov je prejelo pisno zahvalo za vestno in 
požrtvovalno delo v društvu.
Podeljevanju priznanj je sledil nagovor župana, g. Alojza 
Benka, ki je pohvalil delo društva in gasilcem zaželel 
uspešno delovanje še naprej.
Uradnemu delu je sledila pogostitev in sprostitev ob prijetni 
glasbi obetavnega mladega ansambla Opev.

Daniela Štumberger

ELA V POLFINALU PROJEKTA 
OTROCI POJEJO SLOVENSKE 

PESMI IN SE VESELIJO

Na Radiu Ptuj letos že 6. sezono poteka projekt Otroci 
pojejo slovenske pesmi in se veselijo. V projektu sodelujejo 
mladi pevci iz šol po vsej Sloveniji; za veliki finale, ki bo 
septembra na Ptuju, se tako poteguje 60 pevskih talentov, 
med njimi tudi Ela Štumberger.

Ela se je po lanskem izjemnem nastopu v finalni oddaji v 
letošnjem letu ponovno odločila predstaviti. Pesem Alenke 
Godec Vsak je sam je izvrstno odpela in se tako uvrstila v 
polfinale.

Ker pa je koronavirus preprečil že uveljavljeno izvedbo 
polfinalnih nastopov, so polfinalisti svoje pesmi odpeli v 
studiu Radia Ptuj, kjer so jih tudi posneli. Ela je zapela že v 
prvi skupini polfinalistov. Njena izvedba pesmi je poleg 
ostalih naložena na YouTube kanalu Radia Ptuj.
V finale se bo uvrstilo 20 tekmovalcev, ki jih bo izbrala 
strokovna komisija, šest tekmovalcev pa bodo s svojimi 
poslanimi glasovi izbrali poslušalci Radia Ptuj.
Finalisti bodo predstavljeni 21. julija na Radiu Ptuj in v 
Štajerskem tedniku.

Daniela Štumberger

v ■*.•

KI a Štumberger, OS Trnovska Vas, 
* Vsak je sam



GASILSKA VAJA

Pandemija koronavirusne bolezni COVID-19 je naša življenja 
izjemno zaznamovala. Tudi skupna gasilska vaja s PGD 
Vitomarci, ki je bila načrtovana med prvomajskimi prazniki, 
je bila prestavljena.
Kres na režijskem obratu v Trnovski vasi, ki naj bi zagorel 
pred prvim majem, so naši gasilci zakurili po preklicani 
karanteni, 11. junija popoldan. Točno ob 17. uri so operativni 
člani obeh društev na svoje pozivnike prejeli obvestilo o 
požaru. Vaje se je udeležilo 35 gasilcev, ki so kres 
nemudoma pogasili. Pri gašenju so morali biti zelo pozorni, 
saj je bilo potrebno varovati blizu rastoče drevje.
Celotna vaja je bila zaključena poldrugo uro. Ogledal si jo je 
tudi naš župan, g. Alojz Benko.

Daniela Štumberger

SVETI FLORJAN

Ob prazniku svetega Florjana, 4. maja, je kot običajno v naši 
cerkvi potekala sveta maša. Ker je letos zaradi koronavirusa 
marsikaj oteženo in je bila v tem časa razglašena pandemija, 
je sveto mašo obiskala le peščica gasilcev. Člani našega 
gasilskega društva so tako simbolno v cerkev nesli gasilsko 
čelado, cev in ročnik.

PANDEMIJA VIRUSNE 
BOLEZNI COVID-19

Razglasitvi epidemije 13. marca 2020 sta sledila dva meseca 
omejevanja gibanja in številnih omejitev aktivnosti javnega 
življenja. Pozitivni rezultati odgovornega obnašanja in 
spoštovanja vladnih navodil v Sloveniji so prispevali k 
ugodni epidemiološki sliki, na osnovi katere je Vlada RS 14. 
maja preklicala epidemijo z odlokom, katerega določbe se 
uporabljajo od 31. maja 2020. Kljub preklicu epidemije 
določene omejitve še ostajajo v veljavi, njihova odprava pa 
je odvisna od nadaljnjega širjenja okužb in obvladovanja 
epidemije pri nas.

Z aktiviranjem državnega načrta Zaščite in reševanja ob 
pojavu epidemije oziroma pandemije nalezljive bolezni pri 
ljudeh zaradi COVID-19 je bil 13. 3. 2020 posledično aktiviran 
štab civilne zaščite občine Trnovska vas. Civilna zaščita

• zaprli smo telovadnico za zunanje uporabnike,
• odpovedane so bile vse prireditve v Večnamenski dvorani 
v Trnovski vasi,
• imenovan je bil član štaba civilne zaščite, ki je bil 
odgovoren za kontakt za oskrbo onemoglih oseb v občini.

Osebna varovalna oprema, ki se je delila s strani države, se 
je prevzemala na Upravi za zaščito in reševanje v Ptuju. 
Prevzem zaščitne opreme je potekal preko poveljnika in 
članov štaba civilne zaščite, ki so opremo osebno dvignili v 
skladišču na Vičavi in jo dostavili na Občino Trnovska vas. 
Štab civilne zaščite je na občini skupaj z županom opravil 
razdelitev opreme med upravičene ustanove oziroma 
organizacije v občini Trnovska vas.

Po vnovičnem odprtju osnovne šole in vrtca se je osebna 
varovalna oprema prav tako prevzela v skladišču Uprave za 
zaščito in reševanje in se nato dostavila do ravnatelja 
Osnovne šole Destrnik-Trnovska vas. Opremo smo prevzeli 
in dostavili člani štaba CZ in poveljnik.

Virus nas spremlja od pradavnine in se nam prilagaja, 
skladno z zakoni narave. Zakon narave je tudi končna zmaga 
dobrega nad slabim. To nam bo uspelo. Moramo le opustiti 
razvade iz obdobja izobilja, kulturno in humano 
prevrednotiti globalizacijo, gojiti človeku prirojene vrline ter 
sobivati z naravo.

Spoštovani občani in občanke, prosim vas, da še naprej 
dosledno spremljate priporočila Nacionalnega inštituta za 
javno zdravje. Ohranjanje socialne distance, razkuževanje 
ter umivanje rok in higiena kašlja so najpomembnejši 
dejavniki za preprečitev okužbe z novim virusom.
Biti moramo odgovorni pri izvajanju ukrepov za 
preprečevanje širjenja okužbe in s tem solidarni do soljudi, 
da bomo skupno dosegli konec pandemije.

Poveljnik CZ Trnovska vas 
Mitja Štumberger

občine Trnovska vas je sprejela prve ukrepe:

Daniela Štumberger
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Na Fakulteti za naravoslovje in matematiko je v mesecu 
septembru potekalo državno srečanje mladih raziskovalcev, 
na katerega so se s področnega tekmovanja uvrstile učenke 
Osnovne šole Destrnik-Trnovska vas. Ana Potočnik, Nina 
Horvat in Daša Polanec so pod okriljem mentorice Urške 
Jaroš in somentorja Draga Preloga pripravile raziskovalno 
nalogo KAJ IMAJO SKUPNEGA ŠPORT, MATEMATIKA IN 
LOGIKA in osvojile absolutno zlato priznanje.
V kategoriji druga področja se je na državno tekmovanje po 
predhodnih izborih uvrstilo 12 najboljših nalog iz celotne 
Slovenije. Le štiri naloge so prejele zlato priznanje, od tega 
dve absolutno zlato, in eno je pripadalo našim lanskim 
devetošolkam. Strokovna komisija je nalogo ocenila kot 
izredno zanimivo in dobro strukturirano. Mlade raziskovalke 
so ugotavljale, ali obstaja povezanost med povprečno 
oceno učencev iz matematike ob polletju, rezultati merskih 
nalog gibalne sposobnosti, koordinacija ter rezultati 
preverjanja logičnega mišljenja. Poskušale so odkriti razlike 
med spoloma, razredom in statusom učenca. Oblikovale so 
dve skupini eksperimentalno in kontrolno skupino. 
Zasnovale so pettedensko dopolnilno vadbo koordinacije za 
eksperimentalno skupino. Ugotavljale so, v katerem razredu 
bo napredek po pettedenski vadbi največji in primerjale s 
kontrolno skupino, ki dopolnilne vadbe ni izvajala. Z 
učiteljem matematike so sestavile preverjanje znanja iz 
logičnega mišljenja.
Rezultati so pokazali, da obstaja povezanost med 
povprečno oceno iz matematike in rezultati merske naloge 
poligon nazaj in taping z nogo. Slednja kaže tudi povezanost 
s preverjanjem znanja iz logičnega mišljenja. Učenci in 
učenke, ki so imeli boljše rezultate v teh merskih nalogah, so 
izkazali tudi boljše znanje iz logičnega mišljenja in imajo višjo 
oceno iz matematike. Do razlik med spoloma ni prišlo.
Z nalogo so dokazale, da je vsakodnevna športna/gibalna 
aktivnost še kako pomembna za celovit in vsestranski razvoj 
otrok. V času sodobne tehnologije je več kot potrebno 
nameniti čas tudi gibanju in tako poskrbeti za zdrav 
življenjski slog. Kakor poudarjajo tudi številni strokovnjaki 
po svetu, gibalna/športna aktivnost pomembno pripomore 
k boljši učni uspešnosti in seveda boljšemu počutju 
celotnega našega telesa.

KEMPIRANJE

V sredini julija smo se z društvom odpravili kampirat na 
Kolpo. V petek zjutraj smo krenili na pot prvi, ki smo, zaradi 
natovorjenega kombija, bili precej počasni. Odločili smo se 
peljati po stari cesti do Vinice, zaradi izredno lepe 
panoramske vožnje, ki se vije ob meji s Hrvaško. Zanimivo je, 
da reka Kolpa na meji oriše celotno desno nogo naše 
kokoške in je znana po tem, da je pri izviru izredno hladna, 
potem ko se pa razlije in vije pa je ena najtoplejših 
slovenskih rek. Naš prvoten cilj je bil Kamp Kolpa Vinica, 
ampak se kamp ob ogledu ni zdel primeren za našo mlado 
ter veliko skupino. Zato smo se posvetovali ter iskali kamp v 
bližini, ki bi bil primernejši. Po krajšem iskanju po internetu 
smo našli malo skeptičen kamp ter se po pogovoru z 
lastnikom kampa Pezdirc odpravili tja. Na srečo smo po 
prihodu tja bili pozitivno presenečeni, saj je bila lokacija 
neverjetna. Raztovorili smo kombi, začeli postavljati prve 
šotore ter si ogledali okolico. Lokacija je bila v neposredni 
bližini zajetja, ki dvigne gladino reke na dva do tri metre. Teh 
zajetih, ki so jih v zgodovini uporabljali kot energijske vire za 
vodne obrate, kot so žage, mlini ter kovačije, je na reki Kolpi 
kar 67. Šotori so stali in že je bil večer, čas je bil za večerjo. 
Na tabornem ognju smo si spekli nabodalca in zagrizeni smo 
se odpravili na nočno namakanje. Ob ognju smo do 
sončnega vzhoda peli ter igrali na inštrumente, 
najpogumnejši pa smo se ob svitu skopali v reki, ki je ob 
uparjevanju vode izgledala kot voda iz vročih vrelcev. Za 
pozni zajtrk je že dišal sveže zamešen kruh izpod težke 
litoželezne posode, ki peče s pomočjo žerjavice. K njemu pa 
se je prilegla omleta iz kar 80 jajc. Ob kopanju, sončenju, 
skakanju v vodo, vešenju po "tarzanki" ter kuhanju, je dan 
hitro minil in po pestri noči je bilo spet jutro. Za nedeljo pa, 
kot se seveda za kraljevski zajtrk spodobi, smo si privoščili 
palačinke velikanke z domačo marmelado ter nutelo. Udarili 
smo odbojko na mivki ter popoldan skuhali čili con čarne in, 
ker nam je bil kamp tako všeč, nas je polovica ostala še do

ponedeljka 
zjutraj, ko smo le 
pospravili za
seboj, se
natovorili in
krenili proti
domu.

Aleksander Majcen 

Foto:
Aleksander Vuk

Urška Jaroš
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OBNOVA KLUBSKE SOBE IN ODBOJKARSKEGA IGRIŠČA
>■§

PUNČKA MOJA
S tihim glaskom vprašaš me ti:
»Le kaj bom jaz, ko enkrat zapustiš me ti? 
Mami nočem te izgubiti, 
vedno si želim ob tebi biti.«

»Punčka moja, nič se ne boj, 
vedno bom ob tebi kot kakšen opoj.
Vedno te bom spremljala in te vedno čuvala!«

V preteklih mesecih smo se lotili temeljite obnove klubske 
sobe in čiščenja vseh ostalih prostorov na igrišču. Obnove 
smo se lotili zaradi vlage v prostoru in stenah ter 
dotrajanega pohištva.

Najprej smo odstranili obstoječi omet in nanesli 
hidroizolacijo. Stene je bilo potrebno tudi izravnati s kitom 
in jih prebrusiti. Po končanem pleskanju smo glavno steno 
opremili s trganko, ki so jo otroci ustvarili na Vetru v laseh. 
Za piko na i smo v prostor vgradili tudi nov prostorski stereo 
sistem.

»Ampak mami, tebe ne bo, 
kdo me držal bo za roko, 
kdo me nežno božal po laseh 
in kdo me vodil po pravih bo poteh?«

»Punčka moja znašla se boš ti, 
ker v tvojem srčku lučka tli, 
ta lučka gori, osvetljuje 
in razblinja vse skrbi!«

Takrat zagledam se v te majhne rjave oči,
ki še se ne zavedajo,
kaj vse se nam lahko zgodi,
kaj vse se v življenju lahko nam pripeti.

Ustavim se in te objamem,
nežno te v naročje vzamem,
nežno se dotaknem tvojih las in tvojih lic.
Gledaš me in ne razumeš, 
premajhna si še, še vsega ne moreš.
Veter nežno zapihlja, laske ti ponese...
»Čutiš veter?« vprašam.
Pokimaš.
»Veš punčka moja, ko enkrat me več ne bo, 
bom vedno, ko bo zapihljal veter, 
te nežno božala bom po obrazu, 
z dežnimi kapljami te bom umila 
s sončnimi žarki te budila, 
z belimi snežinkami te obdarila, 
ponoči te v spremstvu zvezd z odejo bom pokrila, 
z luno te bom čuvala in nežno te za spanec poljubila.« 
Tako v naročju mi sediš 
in s temnimi očmi v mene vsa strmiš, 

jaz pa tiho upam in želim,
da vso starost in vse kar te čaka s teboj podoživim.

Na odbojkarskem igrišču je bilo potrebno najprej odstraniti 
rušo z mivke. Nato smo s pomočjo občinskih delavcev na 
igrišče navozili novo mivko in jo enakomerno razporedili. 
Obnove je bila potrebna tudi mreža, kjer smo namestili nove 
bovdne in črte, ki označujejo meje igrišča.

Vid Murko

Vabilo za vključitev v program »KREPITEV DRUŽINE«

• .

V »Etttaf fiovembro 2WQ bon«* na rti^u pričati z Izvajanjem
preventivnega družinskega programa oKrepflev druilne a

Program nčrepilev druEne* J* namenjen l-loßemi in G-Vokom. W # Zeljo 
ISx-ijkJt» In nodTUdlti druiinsfcg- odnaša, čddafSai veščre starševstva, 
vzgojne prijeme Im pazilrvna vpfrvcjif na olrokwo vedenje In ra njhovo 
samopodobo
Srečanja bodo Irajda pribSüna dve uri. Prčeii bomo s skupnim moniSJm 
obrokom, nato bo tiedla pnadriavilev programa in uvod v prvo Srečanje. 
Srečarje bomo noddjevai v manjšin stenah (steril powbej ri 
oirod/mladaslniki pasebejj, na kancu se dobr'mö vsi skupaj in zaključimo 
na5e srečanje.

Če vom J* dovolj vzgojnih nasvetov, ki Jih ponufajo priročniki In strokovnjaki 
in želite raje leatfo prenesli v praksa, sle loplo vabljefV do ** pridrullte 
programu.

Prijave in dadalne informacje: 
e-pošlO' mosfovUarovonfitvoftarsvilao-si 

Telefon: QTfttiTttfiM i'Are/W RÜffcüJ

Prijave zbraino dd 31.7CL2020.

UddeSba v programu je brezplačno.

VESELIMO SE DRUiENJA Z VAMI.

PrcflKim poofku:

P
oAleksandra Kukovec
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MEDOBČINSKA LICA 2019/2020 V STREUANJU Z ZRAČNO PUŠKO

Na območju Slovenskih goric že več let zapovrstjo 
organiziramo Medobčinsko ligo v streljanju z zračno puško. 
Petega septembra smo na strelišču v Trnovski vasi zaključili 
letošnjo Medobčinsko ligo. Letos je bilo 9 kol, tekmovalo je 
9 ekip in 43 posameznikov. Vsako sodelujoče društvo je na 
svojem strelišču organiziralo po en krog tekmovanja.

V ligi so sodelovala naslednja društva: SD Trnovska vas (dve 
ekipi), ŠD Selce (1 ekipa), SD Vitomarci (1 ekipa), SD Osek (1 
ekipa), SD Cerkvenjak (1 ekipa), SD Benediški Vrh (dve ekipi) 
in letos prvič ŠD Porčič (1 ekipa).

Po dveh zaporednih ekipnih zmagah SD Trnovska vas v 
sezoni 2017/2018 in 2018/2019, je po sezoni 2016/2017 spet 
slavila ekipa SD Osek (Anton Kocbek, Branko Korošak, Franc 
Kurnik, v ekipi je bil še Izidor Cungl) z osvojenimi 25 
točkami. Skupaj pa so zadeli kar 4729 krogov. Na drugo 
mesto se je uvrstila ekipa Benediškega Vrha A z enakim

število točk, vendar manj zadetimi krogi. Aleksandra 
Leberht, Maja Mihelak in Danilo Huber so skupaj zadeli 
4646 krogov. Na tretje mesto se je uvrstila ekipa SD 
Cerkvenjak (Branko Peklar, Gregor Šeruga, Jana Grager, 
Stanko Vršič) s 23 točkami in 4658 zadetimi krogi. Na četrto 
mesto se je uvrstila ekipa SD Trnovska vas A z največ 
doseženimi krogi (4767) in 21 točkami, vendar so izgubili tri 
medsebojne dvoboje. Trnovsko vas A so zastopali: Dejan 
Cvetko, Benjamin Kuhar, Aleš Štebih in Jani Čeh. Peti so bili 
SD Vitomarci (19 točk), šesti ŠD Selci (17), sedmi SD 
Benediški Vrh B (15), osmi SD Trnovska vas B (15) in deveti 
ŠD Porčič (7).

Med posamezniki je ponovno zmagal Franc Kurnik (SD 
Osek) s 1460 točkami. Na drugo mesto se je uvrstil Dejan 
Cvetko (SD Trnovska vas) s 1432 zadetimi krogi. Tretji je bil 
Danilo Huber (SD Benediški Vrh) s 1426 krogi. Četrto mesto 
je zasedel Anton Kocbek (SD Osek) s 1424 krogi, peti je bil 
Aleš Štebih (SD Trnovska vas) s 1423 krogi, šesti Marjan 
Horvat (SD Vitomarci) s 1418 zadetimi krogi. Skupno je v ligi 
sodelovalo 43 posameznikov.

Tekmovalci iz Trnovske vasi smo med posamezniki zasedli 
še naslednja mesta: 9. Benjamin Kuhar, 16. Marko Banovič, 
17. Blaž Mlasko, 25. Albert Mlasko, 28. Vesna Mlasko, 30. 
Jani Čeh, 33. Franci Hameršak, 34. Miran Kuzminski.

Vse rezultate najdete na www.sdtv.si in na naši facebook 
strani. Če pa bi se katero društvo ali pa posameznik želel 
priključiti ligi v prihodnji sezoni, nas lahko kontaktira na naši 
facebook strani ali na sd.trnovskavas@gmail.si.

Vodja Medobčinske lige 
Franci Hameršak

DRUŠTVO ZA OHRANJANJE OBIČAJEV LOGIC

Člani društva za ohranjanje običajev Ločič se lahko s 
ponosom pohvalimo z najnovejšo pridobitvijo na 
društvenem domu. Na društveni dom smo izdelali fasado, ki 
od zdaj naprej krasi naš društveni dom. Velika hvala gre 
slikopleskarjem, ki so nam priskočili na pomoč na kakršen 
koli način. Hvala slikopleskarstvu in fasaderstvu Andreja 
Murka in njegovi ekipi, Miranu Brumnu in njegovi ekipi,

Davorinu Tošu, Branku Goričanu, Slavku Žnidariču in vsem 
ostalim. Društveni dom tako izgleda lepši in sodobnejši in je 
na voljo za zbrane družbe okrog 60 ljudi.

Zapisal: Matjaž Kolednik
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SEZNAM OBJAV V URADNEM VESTNIKU

Uradni vestnik je objavljen na spletni strani Občine Trnovska 
vas (http://www.trnovska-vas.si/index.php/obcinska-uprava/ 
uradni-vestnik-obcine-tmovska-vas), na voljo je tudi v 
sprejemni pisarni Občine Trnovska vas.

Uradni vestnik Občine Trnovska vas, številka
9/2019,17.12.2019
- Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih 
cestah v Občini Trnovska vas;
- Sklep o začasnem financiranju Občine Trnovska vas v 
obdobju januar-marec 2020;
- Sklep: Potrdi se Elaborat o oblikovanju cen izvajanja
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 
ravnanja s komunalnimi odpadki (zbiranje določenih vrst 
komunalnih odpadkov, obdelava določenih vrst komunalnih 
odpadkov in odlaganje ostankov predelave ali
odstranjevanje komunalnih odpadkov) na območju Občine 
Trnovska vas za leto 2020, ki ga je pripravil izvajalec 
navedenih javnih služb Čisto mesto Ptuj d.0.0. in potrdijo se 
cene storitev naslednjih obveznih občinskih gospodarskih 
javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini 
Trnovska vas.

Uradni vestnik Občine Trnovska vas, številka
1/2020,29.1.2020
- Javno naznanilo o javni razgrnitvi in javni obravnavi
dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega
prostorskega načrta za EUP TV2/2 in del EUP OP v Občini 
Trnovska vas.

Uradni vestnik Občine Trnovska vas, številka
2/2020,28.3.2020
- Odlok o proračunu Občine Trnovska Vas za leto 2020;
- Zaključni račun proračuna Občine Trnovska vas za leto 
2019;
- Sklep o enkratnem prispevku za novorojence v Občini 
Trnovska vas.

Uradni vestnik Občine Trnovska vas, številka
3/2020,19.6.2020
- Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
EUP TV2/2 in del EUP OP v Občini Trnovska vas;

Iz naše občine so se poslovili:

Darinka Čeh iz Trnovske vasi 43 d 

Julijana Toš iz Ločiča 6 b 

Janez Muršec iz Bišečkega Vrha 59 

Angela Ivančič iz Trnovske vasi 17 

Terezija Crosek iz Trnovske vasi 2 

Karl Vurcer iz Trnovske vasi 44 b 

Ivan Lovrenčič iz Biša 62 a 

Karl Kramberger iz Biša 44

- Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav 
na območju Občine Trnovska vas;
- Sklep o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na 
domu - socialne oskrbe in določitvi subvencioniranja cene 
storitve pomoči družini na domu - socialne oskrbe za leto 
2020;
- Sklep o potrditvi ocene izvajanja občinskega programa 
varnosti Občine Trnovska vas v letu 2019;
- Letni program kulture Občine Trnovska vas za leto 2020;
- Letni program športa Občine Trnovska vas za leto 2020.

Uradni vestnik Občine Trnovska vas, številka
4/2020,17.8.2020
- Javni razpis za sofinanciranje humanitarnih in drugih 
dejavnosti v Občini Trnovska vas za leto 2020;
- Javni razpis za sofinanciranje programov kulturnih 
dejavnosti v Občini Trnovska vas za leto 2020;
- Javni razpis za vrednotenje športnih programov v Občini 
Trnovska vas za leto 2020.

Uradni vestnik Občine Trnovska vas, številka
5/2020,17.8.2020
- Odlok o spremembi odloka o proračunu Občine Trnovska 
vas za leto 2020;
- Sklep o višini ekonomske cene vrtca pri PŠ Trnovska vas.

DA TRADICIJA KOLIN NE IZGINE

Društvo za ohranjanje običajev Ločič že več kot deset let 
vsako zimo pripravi vaške društvene koline z obveznim 
spremljevalnim družabnim večerom, kot je bilo nekdaj pri 
nas. Koline smo imeli cel dan, pa še pozno v noč smo jedli, 
kartali ob obveznem kompotu iz domačega sadja. Prašič se 
je skotil v vasi, pri našem članu Francu Belecu, zredil pa se je 
pri predsedniku društva Antonu Potrču. Na dan kolin, 18. 
januarja, je iz hiš v Ločiču pridišalo po kruhu, poticah, keksih, 
pecivu. Sredi vasi pa po kuhanem in pečenem mesu. Zbralo 
se nas je več kot 50 članov in vaščanov, ki so pomagali pri 
delu čez cel dan. Vsako leto naredimo klobase, kašnice ali 
koline, kakor jih mi imenujemo, ki jih poizkusimo še isto 
večer. Preostanek mesa pripravimo ob občnem zboru 
društva za ohranjanje običajev Ločič, ki je en teden po vaško 
društvenih kolinah.

Zapisal: Matjaž Kolednik
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KMN TRNOVSKA VAS
V Ločiču ob nedeljah in sredah nekaj se dogaja, 
otroški vrišč in trušč veselo po vasi odzvanja, 
kar naznanjuje, da nekaj se godi, 
vsak na igrišču za žogo poditi si želi.
Ob večerih polno otrok na igrišču veselo za žogo se podi, 
vsak izmed njih nogometno mrežo zatresti si želi.
Selekcija otrok U9 in U13 igralci so že pravi, 
pravi prijatelji med sabo so postali, 
skupaj se borijo ter za žogo se podijo.
Vsak se trudi in bori, 
ko mreža zatrese se, 
vse z njimi in za njihov uspeh se veseli!
Začelo se je z majhnimi koraki,
že zelo kmalu naši nogometaši postali pogumni so junaki, 
zato spodbujajmo jih vsi, 
ter jim zaželimo,
da veliko njihovih žog mrežo nasprotnikov zatreslo bi.

(Aleksandra Kukovec)

Selekcija U9 in U13:

Govorijo, da na otrocih stoji vsa prihodnost in ves naš vložen 
trud, zato se tudi to pisanje začenja s pesmijo posvečeno 
našim mladim nogometašem. So mladi, neutrudni, se trudijo 
po svojih močeh in če še doživiš to veselje ob igranju, je 
občutek res lep.
Ker smo selekciji U13 hoteli zagotoviti nek napredek 
oziroma nadgraditi njihove igralne sposobnosti, je vodstvo 
kluba s trenerji stopilo v stik s SD Rogoznica. Po dogovoru 
med obema poloma smo se odločili, da iz dveh ekip 
naredimo eno. Tako da naši fantje: Sašo Razlag, Matijas 
Maguša, Timotej Horvat, Timotej Tašner, Dominik Lah, Tilen 
Gavez, in Andraž Šimunek zastopajo klubske barve v skupini 
ekipe SD ROGOZNICA-TRNOVSKA VAS V Mnz Ptuj, 2. razred

mlajši dečki VZHOD.
S selekcijama U13 2x in U9 smo se udeležili turnirja generacij 
v Drbetincih, kjer smo dosegli 2x tretje mesto in ix prvo 
mesto! Na tem mestu gre izreči zahvalo gospodu Manfredu 
Jakopu, ki je sestavil zmagovito ekipo selekcije U13, ki je na 
to tudi zmagala v kategoriji.
Naša članska ekipa pa se je turnirja udeležila v petek in žal 
izpadla po streljanju najstrožjih kazni v predskupini. Naš 
pomladek se res trudi in res smo veseli, da jih imamo. Naj 
izkoristimo priložnost in se zahvalimo vsem otrokom ter 
seveda tudi staršem za požrtvovalno sodelovanje.

Člani:

Seveda moramo ob vsem tem pohvaliti ter omeniti vse naše 
člane, ki se trudijo, hodijo vestno na treninge ter uživajo v 
igri. V tem času smo nabavili drese, da lahko ponosno 
zastopamo naš klub.
20. 6. 2020 smo bili organizatorji 4. Kroga DMN Lenart. 
Zbralo se je 6 ekip in lepo število domačih gledalcev, ki so 
prišli navijat za domačo ekipo, saj je bil lokalni derbi KMN 
Vitomarci - KMN Trnovska vas - Siva Čaplja.
11. 7. 2020 nam je končno uspelo izvesti občni zbor kluba. 
Seveda smo se držali omejitev in ga priredili v manjšem 
številu prisotnih, saj nam ga v mesecu marcu zaradi 
koronavirusa ni bilo omogočeno izvesti. Priredili smo ga v 
Trnovski vasi na športnem igrišču. Pregledali smo delo 
preteklega leta, podelili priznanja in zahvale sponzorjem. Po 
končanem občnem zboru smo pripravili majhno pogostitev 
našim otrokom in njihovim staršem.
Po koncu sezone v DMN Lenart, smo člani odigrali 3 
prijateljske tekme, in sicer kot pripravo na prihajajočo 
sezono. Enkrat smo se pomerili z ekipo OLD BOYS iz Sv. 
Trojice, dvakrat pa s sosedi KMN Vitomarci. Zelo nam je 
všeč, da se ekipe odzovejo in da tako s skupnimi očmi 
izboljšujemo svojo igro.
O nekakšnih velikih načrtih kluba pa še nekako ne upamo 
govoriti, saj je vse povezano z ukrepi, ki veljajo v času 
koronavirusa, upamo pa, da bo čimprej bolje.
V naše vrste pa še vedno vabimo prave fante in punce, ki bi 
radi postali nogometaši. Za vse, ki nas želite spremljati, smo 
na voljo na Facebook strani KMN Trnovska vas, kjer je vidno 
naše dogajanje.
Za dodatne informacije je na voljo tudi predsednik kluba 
Danijel Maguša (031-472-239).

Avtor besedila: Aleksandra Kukovec 
Avtor slik: Jani Kukovec
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DELO KMN TRNOVSKA VAS 

V SELEKCIJAH U9 IN U13

V našem klubu se že od začetka obstoja ukvarjamo z 
mladino. Naša prva selekcija v klubu je bila selekcija fantov 
letnikov 2011/2012! To so fantje stari 7 do 8 let, ki nastopajo v 
selekciji Ug. Naša ekipa je še dokaj neizkušena, ampak kljub 
temu smo se trenerji selekcije odločili, da se udeležimo 
zimske lige v Sveti Trojici, ki jo je priredilo KMN Sveta Trojica. 
Lokacijsko nam je bilo zelo blizu, pa prijavnina nam je bila 
minimalen strošek. Zato smo se odločili, da gremo novim 
dogodivščinam naproti.
Fantom in staršem smo predali idejo in vsi so bili takoj za. 
Liga se je pričela 23.11. 2019 in je trajala vse do 29. 2. 2020. 
Udeležili smo se 12-ih kol lige od vsega 13-ih. Eno smo žal 
morali izpustiti zaradi bolezni trenerjev. Če povzamemo 
celoten potek lige, lahko rečemo, da je liga potekala na 
vrhunskem nivoju, kar gre seveda pohvala organizatorjem. 
Naši fantje so dosegli dve zmagi in en remi, kar je na lestvici 
pomenilo zadnje mesto. Rezultat ni pomemben, pomembno 
je sodelovanje.
Bistvo naše udeležbe pa je bilo, da se rekreiramo, zabavamo 
in podružimo. Fantje so iz tekme v tekmo igrali bolje, kar se 
je tudi videlo po rezultatih. Zahvala gre celotni ekipi, kakor 
tudi trenerski ekipi v zasedbi Jani Kukovec, Darijan Kovačec, 
Martin Domjan, Aleš Irgolič, Tadej Cafuta in moja malenkost. 
Treninge smo tudi stopnjevali, saj treniramo dvakrat 
tedensko, ob sredah in nedeljah. Še vedno potrebujemo 
fante vseh letnikov osnovne šole, kar pomeni, da se še nam 
vedno lahko pridružite. Kontaktirate nas lahko na naši Fb- 
strani, kontaktirate kakšnega od naših trenerjev ali pa me 
nagovorite osebno, na Fb-ju ali na e-mail 
danijel.magusa@gmail.com.

Ker se je v klubu pojavil interes po selekciji U13, smo 
ustanovili tudi to. Selekcija je še dokaj nova in še ni 
nastopala na nobeni uradni tekmi, ampak delamo na tam, 
ko bo minila kriza koronavirusa. Zato več o selekciji U 13 v 
naslednji izdaji Trnovskega zvona.

Naši fantje trenirajo v telovadnici, ko pa bodo temperature 
primerne, bomo naše treninge preselili na igrišče. Skupaj 
štejemo trenutno 22 fantov in upamo, da se še nam kdo 
pridruži. Naš osnovni cilj kluba se iz meseca v mesec 
uresničuje. V Trnovski vasi se spet dogaja na področju 
nogometa, igrišče čez poletne mesece spet živi. Upajmo pa 
na posluh občine in občinske uprave, da nam bo mogoče

uspelo pridobiti igrišče s travnato površino, kar bi bistveno 
olajšalo treninge naših selekcij.

Predsednik Kmn Trnovska vas 
Danijel Maguša

KMN TRNOVSKA VAS

KMN Trnovska vas še ni dopolnil leto dni obstoja in že šteje 
32 članov. Od tega je 25 članov registriranih in prijavljenih v 
ligo, ki jo organizira in prireja DMN Lenart. V ligi tekmujejo 
naši fantje z dvanajstimi drugimi ekipami iz sosednjih občin. 
Članska ekipa ima dvakrat na teden treninge in priprave na 
sleherni vikend, ko je na sporedu liga. Marljivosti in veselja 
za ta naš najljubši šport nikoli ne zmanjka. Veselimo se in 
hvaležni smo vsem, ki so nam pomagali in nam pomagajo, 
da lahko preživimo ta čas v športnem duhu in prijetnem 
druženju.

Vodja članske ekipe: 
Robert Fras

VEVERICA

Nekaj se v gozdu je zganilo 
in mojo pozornost pritegnilo, 

nekaj skače sem ter tja, 
iz veje na vejo skače ter se igra. 

Stojim in opazujem, 
to lepoto občudujem, 
veverica prelepa je ta, 

ki iz veje na vejo skaklja 
in se v krošnjah dreves igra. 

Košat rep ima, 
špičasti so uhlji na glavi 

in veselo skaklja,
vsa brezskrbna se na drevesu igra. 

Nato v daljavi nekaj zašumi, 
veverica se ustavi, 

me pogleda 
in že je več ni.

Avtor: Aleksandra Kukovec O
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NISEM IZPOLNILA OBUUBE • • •

Z dovoljenjem avtorice Aleksandre Kmnić objavljamo v 
celoti nelektorirano objavo na njenem Facebook profilu dne 
18. 06. 2020. Zapis in razmišljanje je nastalo ob smrti 
dolgoletnega učitelja in nekdanjega župana občine 
Trnovska vas gospoda KARLA VURCERJA.

»Nisem izpolnila obljube, ko sva se po tolikih letih ponovno 
srečala. Najprej... ker mi je to preprečil izbruh epidemije. 
Nato pa... ker me je takoj po koncu le-te spet posrkal 
tempo prehitro odvijajočega se življenja... Nisem izpolnila 
obljube, da vas obiščem. Redkokdaj nosim obleko. Kupila 
sem črno. Ker se v tej barvi najboljše počutim, ker v tej barvi 
ne izstopam. Ker se s to barvo lahko zlijem in se skrijem. Za 
vedno si jo bom zapomnila. Ker sem jo včeraj oblekla prvič. 
Ko sem šla na vaš pogreb... Že pred časom sem se preselila. 
Toda v svojem srcu nosim trenutke, spomine, ljudi, kraje, 
kljub temu, da jih več ne srečujem in obiskujem vsak dan. 
Tako, kot v srcu nosim spomin na vas, spoštovani moj 
učitelj. Kako? Zakaj??? Ne more biti res... Moja obljuba... 
Včeraj sem jo »izpolnila«. Na vaši zadnji poti. Ne vem, kdaj si 
bom to sposobna odpustiti... Tisti dan so na kolesarski izpit 
vsi prišli z gorskimi kolesi, ki so takrat postala moderna, jaz 
pa s starim rdečim »zložljivim« ponijem (ti so baje sedaj spet 
»in«...). No, tisti dan je ta poni bil moja največja nočna 
mora. Celi razred se mi je norčeval. Domov sem odšla 
zadnja. Čakala sem, da gredo vsi, jokala sem, šla peš ob 
kolesu. Prišli ste za mano, ko ste bili na poti domov in me 
pomirili, me potolažili. Velikokrat ste mi pomagali, me 
podpirali. Tako, kot ste to vedno znali samo vi. Vaše 
prijazne, tople, vzpodbujajoče besede. Vedno so našle 
pravo mesto. Še v tistih žalostnih trenutkih, ko ste za vse 
pokojne krajane brali vse tiste neštete poslovilne govore. 
Ker ste to znali s takšno milino v glasu, ki je človeka pomirila 
tudi v takih trenutkih. V življenju sem le nekajkrat občutila 
resnični ponos. Eden takih trenutkov je bil, ko sem na vašo 
pobudo lahko znova in znova brala na glas pred celim 
razredom. V tem sem bila resnično dobra. V branju knjig. 
Knjige so že takrat bile moja strast, moja tolažba, moj 
pobeg v drugi svet. Še danes so. In takrat sem vsakokrat 
bila ponosna, ker sem vedela, da ste tudi vi bili ponosni 
name. Ne bom pisala o tem, kaj vse ste uspeli doseči za svoj 
kraj. To vsi vemo. Kot vemo tudi, kakšen človek ste bili. 
Takšen... vsega spoštovanja vreden. Takšen... nepozaben. 
V čast mi je, da sem vas lahko poznala. Ponosna sem, da ste 
bili naš učitelj, naš razrednik. Pogrešala vas bom. In kot da 
bi že takrat vedeli, kaj moram sedaj, celih 15 let kasneje, 
prebrati in si vzeti k srcu, ste mi med drugim napisali: »Vedel 
sem in videl, slutil, da želiš doseči več, kot samo povprečje 
življenja. Kdor želi »več«, je mnogokrat napoten na trnjevo 
pot, iz mnogih vzrokov, katerih nekaj je že tebi znanih, 
vendar, če si to močno želiš, je mogoče vsaj del tega tudi 
doseči in že to je zadosten razlog. Življenje je kljub temu, 
kar v njem slabega doživljamo, lepo. In neki trenutki 
njegovega časa včasih odtehtajo leta iskanja in tudi za to se 
splača živeti. Živeti, ne životariti. No, pa ni potrebe čakati na 
neki imaginarni trenutek. V vsakem navadnem dnevu, v 
jutru, v večeru, kako se dani, kako se večeri, kako piha 
veter, v dežju, v jesenskem listju, v človeški topli besedi, 
pogledu, v vsem je čudež življenja. V človeku, v prijateljstvu 
in ljubezni pa je največji. S svojo voljo si mnogo dosegla. 
Zanesi se nase, zaupaj vase. Vztrajaj na svoji poti, kajti tako

človek išče sebe pravega in najde prave ljudi svoje poti. Bodi 
pogumna in ponosna nase. Pojdi in hodi! Sreča je na strani 
pogumnih, v Tebi, v Tvojih, ki Te imajo radi, v Tistem, ki vanj 
v svoji mladosti polagaš največji del svojih misli, kar vse pa 
pomeni večno iskanje, iskanje pa pomeni življenje. Življenje 
pa je upanje do zadnjega diha.« Ja, vedno ste znali najti 
prave besede, v pravih trenutkih. In še enkrat, še 
neštetokrat, pogrešala vas bom. Naj vam bo lepo, naj bo 
mirno, tam, kjerkoli že ste... Upam, da se še srečamo.«

Aleksandra Krunič

Kogar imaš rad, 
nikoli ne umre - le daleč, 
daleč je.

SPOMIN

5.3.2020 je minilo 10 let, 
odkar nas je zapustil naš

DANILO ČEH,
iz Bišečkega Vrha 20 a.

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, 
prižgete svečko in ga ohranjate v lepem 
spominu.

Njegovi najdražji

Nešteto pesmi je izzvenelo, 
nešteto svečk že zgorelo, 
nešteto rož ovenelo ...
Življenja naša so se spremenila, 
a naša srca Te ne bodo pozabila.

SPOMIN OB 
OBLETNICI

6. aprila so pretekla 3 leta, odkar nas je zapustila draga 
mama, tašča, zlata orna in botra

NEŽIKA ČEH
iz Ločica 13

Hvala vsem, ki na grob prinašate toplino ognja, barve 
cvetja in z lepo mislijo postojite ob njem.

Njeni najdražji
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PRAZNIČNO VZDUŠJE V LOCICU
Člani društva za ohranjanje običajev Ločič že vrsto let 
poskrbimo za praznično vzdušje ob božično-novoletnih 
praznikih. Na drogove javne razsvetljave namestimo 
božične okraske ter pred društvenim domom postavimo 
novoletno jelko. Jelko okrasimo z okraski ter z lučkami. Na 
silvestrski večer pa se vsa vas ter člani društva zberemo 
pred to novoletno jelko, kjer si zaželimo vse dobro v novem 
letu, ki je pred nami.
MatjažKolednik

Vidim tvoj obraz, 
slišim tvoj glas.
Še korak mi je znan, 
ko se sprašujem zaman: 
Zakaj te več ni?
Le spomin še živi, 
tega razdalja ne rani.

SPOMIN
Mineva 10 let odkar nas je za vedno zapustil dragi 
brat

JANEZ KOCMUT
iz Ločiča 24 

(1950 - 2010)
Dragi brat, kljub času in razdalji so najini spomini 
velikokrat pri tebi in s teboj.

Hvala vsem, ki se ga z lepo mislijo spominjate.

Tvoja sestra in brat

Tiho teče našega življenja reka, 
tiho teče solza lepega spomina, 
umre srce, a ostane bolečina, 
v srcu dragega in večnega 
spomina.

29. avgusta 2020 je minilo eno leto, odkar nas je 
zapustil naš dragi mož, oče in dedi

FRANC KUPLEN
iz Bišečkega Vrha 48/a

Čas ne more izbrisati lepih trenutkov, ki smo jih 
doživeli s teboj. Ostajaš za vedno v naših srcih.
Hvala vsem za prižgano svečko in lepe misli v njegov 
spomin. Zelo te pogrešamo.

Tvoji najdražji

SPOMIN KORENI

2. januarja je minilo 5 let, odkar nas je zapustil naš oče, 
dedek in pradedek

Janez (Ivan) Korent

25. maja pa bo 1 leto, odkar je odšla naša mama, 
babica in prababica

Antonija Korent

Hvala vsem, ki se pokojne mame in očeta spominjate z 
molitvijo in z lepo mislijo.

Vajini najdražji

Srce tvoje več ne bije, 
bolečin več ne trpiš, 
nam pa žalost srce trga, 
solza lije iz oči, 
dom je prazen in otožen, 
ker te več med nami ni!

SPOMIN

30. marca je minilo štiri leta žalosti, odkar nas je 
zapustil

DRAGO MURKO
iz Biša

Hvala vsem za postanek ob grobu, prižgano svečko in 
predvsem za spomin, ki se ob tem utrne.

Tvoji najdražji
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AKTIVNI SKOK V POLETJE Z NAŠIMI JEKLENIMI KONJIČKI

Člani društva ljubiteljev stare tehnike Trnovska vas smo prav 
nestrpno pričakovali čas, ko se ukrepi zaradi koronavirusa 
sprostijo, da iz garaž postavimo naše jeklene konjičke in se 
spet družimo v skupnih vožnjah in drugih aktivnostih našega 
društva.

Tako smo letošnjo sezono otvorili v soboto, 6. 6. 2020, ko 
smo se zjutraj dobili v gostišču Siva čaplja, od koder smo 
krenili proti dolini Winettu v Stopercah. Po poti smo imeli 
več postojank, kjer smo predstavljali našo društvo in našo 
občino. Tako smo se ustavili v Destrniku, na Ptujski Gori, 
Majšperku, Stopercah, Podlehniku.
Drugo aktivnost letos smo imeli dne 26. 6. 2020, ko smo se z 
delovnim orodjem in delovno zagnanostjo dobili na 
Simoničevi domačiji. Očistili smo poslovni del ter naše stroje, 
pometli stanovanjski del, pokosili travo ter uredili trto. Ko 
smo pa ravno pri čiščenju ... v teh zgodnjih poletnih 
mesecih smo zbirali tudi staro železo.
Sedaj pa polni novih idej, motivacije stopamo novim izzivom 
naproti.

Društvo ljubiteljev stare tehnike Trnovska vas


